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JEGYZŐKÖNYV 
 
 

 
Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2005. október 20-án,  
9 órai kezdettel a Városháza dísztermében megtartott üléséről.   
 
Jelen vannak: Balázsi Tibor, Bartha György, Bazin Géza, Dr. Bistei Attila DR., 
Borkúti László, Cseh László, Csordás Mihály, Fedor Vilmos, Feith Károly, Fodor 
Zoltán, Halmai István, Dr. Hártó György, Horváth Attila, Hegedűs Andrea, 
Horváth Sándor, Hubay György, Juga György, Kádas Mihály, Káli Sándor, 
Kobold Tamás, Dr. Kovács László Lenártek András, Ludnik Ferenc, Nyakó 
István, Nyírő Pál, Orosz Lajos, Pelczné Dr. Gáll Ildikó, Dr. Répássy Róbert, Dr. 
Simon Gábor, Szabó Tamás, Szebeni Péter, Szilágyi Gizella, Dr. Szinay Attila, 
Szűcs Erika, T. Asztalos Ildikó, Tavaszi Zsolt, Tokár Balázs, Dr. Tompa Sándor, 
Üszögh Lajos, Üveges Lajos, Dr. Varga László, Dr. Varga Zoltán, Wagner 
Róbert, Zámbó Tiborné. 
  
Az ülésről távol maradt: Dr. Hardonyi András, Horváth Ottóné, Nyulászy 
Istvánné. 
 
Káli Sándor polgármester: Köszönti a Közgyűlésen megjelent vendégeket, az 
elektronikus és az írott sajtó képviselőit, a testület tagjait.  
Külön köszönti a tanácskozási joggal jelenlévő kisebbségi önkormányzatok 
elnökeit.  
Bejelenti, hogy a testület 48 tagja közül a jelenléti ív lezárásáig megjelent 34 fő, 
így a Közgyűlés határozatképes, amit megnyit.  
Ezek után kéri, kezdjék meg a Közgyűlés munkáját az ülés napirendjének a 
megállapításával.  
Először a sürgősségi előterjesztések napirendre tűzéséről kéri a Közgyűlést, 
hogy döntsön. A következő sürgősségi előterjesztések kerültek benyújtásra: 
 
1. sürgősségi napirend tárgya:  Pályázat benyújtása a Foglalkoztatás-

politikai és Munkaügyi Minisztérium, a 
Belügyminisztérium, valamint az Ifjúsági, 
Családügyi, Szociális és Esélyegyenlőségi 
Minisztérium 2005-2006. évi közmunka-
programjára 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
 
 



Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

 
2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat Semmelweis Kórház- 

rendelőintézet Egyetemi Oktató Kórház 
pályázata a sürgősségi betegellátó rendszer 
fejlesztése keretében sürgősségi betegellátó 
osztály (SO2) kialakítására érdekében 
pályázat benyújtására 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

 
3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc belvárosában 

mélyparkolók céljára kijelölt területekre 
érkezett befektetői ajánlatok értékelésére 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztésnek a zárt ülés 
napirendjére történő felvételéről. 

 
A Közgyűlés 26 igen, 1 nem,  
10 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2 fő) a sürgősségi 
előterjesztést a zárt ülés 
napirendjére felvette. 

 
 
4. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Kossuth-tömb (volt Rozmaring 

köz melletti ingatlan-együttes) fejlesztési 
kötelezettséggel történő értékesítésére 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
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Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztésnek a zárt ülés 
napirendjére történő felvételéről. 

A Közgyűlés 26 igen, 1 nem,  
11 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2 fő) a sürgősségi 
előterjesztést a zárt ülés 
napirendjére felvette. 
 

5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc, Pozsonyi utcában 
elhelyezkedő „KRESZ park” értékesítésére 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztésnek a zárt ülés 
napirendjére történő felvételéről. 

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem,  
2 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) a sürgősségi 
előterjesztést a zárt ülés 
napirendjére felvette. 

 
Polgármester: Bejelenti, hogy a meghívó szerinti 7. napirendet – Javaslat a 
MIVIZ Rt átalakulásával összefüggő döntések meghozatalára – visszavonja. 
Ennek oka, hogy a szükséges intézkedések csak a későbbiekben igényelnek 
majd testületi döntést. 
Ezek után a meghívó szerinti napirendi javaslat elfogadásáról történő szavazás 
következik. Kérdezi, van-e észrevétel a képviselők részéről. 
 
Juga György: Jó lett volna a zárt ülés napirendjére felvett sürgősségek 
indokolását is meghallgatni. Nem ért egyet az előterjesztések sürgősséggel, 
illetve zárt ülésen történő tárgyalással. Ügyrendi javaslata, nyilvános ülésen 
tárgyalják a Kossuth tömbbel és a mélyparkolókkal kapcsolatos témákat. 
 
Polgármester: A zárt ülés nem azt jelenti, hogy titkos dolgok történnek. Az 
önkormányzat anyagi érdekének védelme a cél. A zárt ülésről készült 
jegyzőkönyvek mindenki számára elérhetőek. Szavazásra teszi fel az 
elhangzott ügyrendi javaslatot. 

A Közgyűlés 17 igen, 23 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) az ügyrendi 
javaslatot elutasította. 

 
Lenártek András: Nem igaz, amit Polgármester úr mondott, a zárt ülésről 
készült jegyzőkönyvek nem nyilvánosak. A József utcai ingatlannal 
kapcsolatban utal arra, hogy maga az előterjesztő javasolja az anyagban a 
sajtó széleskörű tájékoztatását.  
 
Polgármester: Egy döntés megszületett, a sajtót természetesen tájékoztatni 
fogják. 
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Polgármester: Szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirendi javaslatot, 
figyelembe véve a napirendre felvett sürgősségi előterjesztéseket és az 
elfogadott ügyrendi javaslatokat is. 

A Közgyűlés 28 igen, 1 nem, 
11 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) az ülés 
napirendjét a meghívóban 
foglaltak szerint állapította meg, 
figyelembe véve a napirendre 
tűzött sürgősségi előterjesz-
téseket és az elhangzott 
ügyrendi javaslatokat is. 

 
Polgármester: A napirend előtti hozzászólások előtt tájékoztatja a Közgyűlést, 
hogy a 21. sz. választókerületben megüresedett képviselői mandátum 
betöltésére az október 16-ára kitűzött időközi választás rendben lezajlott. 
Felkéri Kőrössy Sándor urat, a Helyi Választási Bizottság elnökhelyettesét, 
tájékoztassa a Közgyűlést az időközi választás eredményéről: 
 
Kőrössy Sándor: A Helyi Választási Bizottság nevében köszönti a 
megjelenteket és az időközi képviselő-választásról az alábbi tájékoztatást adja: 
Miskolc város 21. sz. egyéni választókerületében megtartott időközi 
önkormányzati képviselő-választás törvényes rendben lezajlott.  
A bizottsághoz semminemű észrevétel nem érkezett, amely megkérdőjelezhette 
volna a választás törvényes lefolyását. 
A választók nyilvántartása alapján a 21. sz. egyéni választókerületben 7042 
szavazásra jogosult választópolgár volt. A szavazás napján ebből 1356 
választópolgár járult az urnákhoz, ami a választásra jogosultak 19,26 %-a. 
A helyi önkormányzati képviselők és polgármesterek választásáról szóló 1990. 
évi LXIV. törvény érvényességi küszöböt nem határoz meg, tehát az egyéni 
választókerületben - a megjelentek számától függetlenül - az a jelölt lesz 
képviselő, aki a legtöbb érvényes szavazatot kapta.  
A választókerületben 9 szavazókörben lehetett szavazni. A bizottság a  
szavazóköri jegyzőkönyvek összesítését követően megállapította, hogy az 
összesen leadott 1345 érvényes szavazat a 4 jelölt között az alábbiak  szerint 
oszlott meg: Gerzsényi Miklós 57, Horváth József 19, Illyés Miklós 550, Riba 
Istvánné 719 szavazatot kapott.  
A jogorvoslati határidő 2005. október 19-én 16.00-kor letelt, fellebbezés nem 
érkezett, így az eredmény véglegessé vált. 
Tehát a 21. sz. egyéni választókerület képviselője Riba Istvánné. 
Gratulál a képviselő asszonynak a megválasztásához. Átadja a szót 
Polgármester úrnak. 
 
Polgármester: Köszönetet mond a Helyi Választási Bizottság valamennyi 
tagjának, a Szavazatszámláló Bizottságok tagjainak valamint az időközi 
választás lebonyolításában közreműködő kollegáknak a munkájukért. 
A megválasztott képviselőtársuknak, Riba Istvánné asszonynak a maga és a 
Közgyűlés nevében gratulál és eredményes képviselői munkát kíván. 
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Kéri, fáradjon a mikrofonhoz és az általa előmondott szöveget –  nevével 
kiegészítve – szíveskedjen utána mondani, ill. az eskü szövegének végén - 
saját meggyőződése szerint -az „Isten engem úgy segéljen” szöveget mondani.  
Kéri a jelenlévőket, szíveskedjenek felállni az eskü letételének idejére. 
 
Riba Istvánné: „Én Riba Istvánné esküszöm,  
hogy hazámhoz, a Magyar Köztársasághoz, 
annak népéhez hű leszek,  
az Alkotmányt és az alkotmányos jogszabályokat megtartom,  
az állami és szolgálati titkot megőrzöm,  
megbízatásomhoz híven,  
pártatlanul, lelkiismeretesen járok el,  
és a legjobb tudásom szerint,  
minden igyekezetemmel Miskolc javát szolgálom. Isten engem úgy segéljen!” 
 
Polgármester: Felkéri a HVB elnökhelyettesét, adja át a megválasztott 
képviselő megbízólevelét.  
 
--- megbízólevél átadását követően --- 
 
Polgármester: Kéri képviselő asszonyt foglalja el helyét az MSZP-frakció 
soraiban. Az SZMSZ nem kezeli azt a problémát, hogy képviselő asszonyt most 
választották meg, ezért ezt megelőzően bizottsági tagságra nem terjeszthették 
elő. Ezért kéri a testület hozzájárulását ahhoz, hogy Riba Istvánné a Jogi, 
Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottságban elfoglalhassa 
Dimanopulosz Kirill helyét.   

 
 
A Közgyűlés 40 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2 fő) meghozta a 
 

VIII-234/70.901-3/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: Riba Istvánné képviselő megválasztása a Jogi, Igazgatási, 

Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság tagjának 
  
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése 2005, október 20. napjával 
megválasztotta Riba Istvánné képviselőt (Miskolc, János u. 30.) a Jogi, 
Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság tagjának. 
 
 
Felelős:  a határozat kiadásáért a Jegyző 
Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:  azonnal 
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Polgármester: A napirend előtti hozzászólások következnek. Gratulál a 
miskolci születésű Deák Bárdos Mihály birkózónak, aki a budapesti 
világbajnokságon 120 kg-os súlycsoportban ezüstérmet szerzett. 
Szilágyi Istvánnak gratulál a Baross Gábor díjhoz, jó egészséget és mielőbbi 
felépülést kíván. 
Gratulál Üveges Lajos képviselőtársának, hogy unokája született. 
Nagy teljesítménynek tartja az Európa Kulturális Fővárosa pályázaton elért 2. 
helyezést. Véleménye szerint rossz döntés született, a győztesnek a Dunán 
innen lenne a helye. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: 9 hónappal ezelőtt kezdődtek a pályázat 
eseményei. Európában 1985. óta 39 város kapta meg ezt a címet. 11 város 
indult el a megmérettetésen. Köszönetet mond mindazoknak, akik felismerték 
milyen nagy lehetőséget rejt a pályázat. A miskolciak a város mellett álltak 
végig. Az 1. forduló igen nagy sikerrel zárult, Pécs és Eger mellett Miskolcot 
egyhangúlag támogatta a zsűri. Ezt követően Pécs és Miskolc vetélkedéséről 
szólt a verseny. A város sajnos a korábbi negatív kép miatt hátránnyal indult. 
A pályázat hitet adott újra ahhoz, hogy ne adják fel. A keleti rész megérdemelte 
volna az elismerést. 
Az Észak-Magyarország mai cikke igen sokat sejtet, azzal a megfogalmazással, 
hogy nem jött át a cím a Dunán. Miskolc újra az ország 2. városa lett. 
 
Juga György: Szertefoszlott egy álom, amiben hittek, az ébredés igen keserű. 
Kár szépíteni, politikai döntés született Pécs győzelmével. A fejlesztési 
elképzeléseket át kell gondolni, most már van idő, nem hajt senkit a tatár. A 
történelmi városrészekkel történő összefűzés hiányzik az elgondolásokból.  
Pozitívan értékelték a pályázat bírálói a megkezdett rekonstrukciókat.  
A Hősök tere fejlesztési terveit jó lett volna a Közgyűlés elé hozni. Kiderült 
ugyanis, hogy a Kulturális Örökségvédelmi Hivatal már februárban döntött arról, 
hogy a térsüllyesztéses megoldás nem kivitelezhető.  
Két évvel ezelőtt elnyert forrásból lóhalálában akarnak műfüves pályát építeni. 
Nem érti ezt a fokú kapkodást. Kéri, a városfejlesztési ügyeket tárgyalja a 
Közgyűlés. 
Az Összefogás-Fidesz-MDF frakció felajánlja támogatását a pályázat 
elképzeléseinek megvalósításához. 
 
Polgármester: Bízik abban, hogy a pályázat új gyakorlatát a továbbiakban is 
szem előtt tartják. A negatív bírálatok alapos elemzésre szorulnak. A 
projektekről valóban szélesebb körben kell vitázni, de közös cél a fejlődés. A 
Földes Gimnázium előtti teresedés például megvalósult.  
 
Kobold Tamás: A közös célt abban látja, hogy a versenyképesség fokozásával 
az emberek életminőségét javítsák. A felajánlott önrész mértékét taktikai 
hibának tartja. Az elmúlt Közgyűlésen Polgármester úr reagált az általa 
előadottakra. Erről József Attila egyik versének pár sora jutott eszébe: „Fecseg 
a felszín, hallgat a mély.” Polgármester úr „Savanyú a szőlő!” felkiáltással 
oktatta ki az elmúlt ülésen. Miskolc-Tapolca keserves elszakadási folyamatát 
említi, ami szerinte nem éppen irigylésre méltó. Kérdései a Vizek Völgye 
projekttel kapcsolatban az alábbiak: 
1. Hogyan áll a projekt megvalósítására megkötendő szerződés ügye? 
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2. Megtörtént-e a teljes beruházásra, vagy annak egy részére vonatkozó 
szerződés aláírása? 

3. Van építési engedély? Ha nincs, mi az oka.  
4. Mikorra várható a projekt kezdete és befejezése? 
5. A beruházás milyen konstrukcióban valósul meg? Történik-e magántőke 

bevonása? Ha igen, milyen mértékben és milyen vagyonelemeknél.  
6. Milyen nagyságú forrás és milyen ütemben áll a város rendelkezésére a terv 

megvalósulásához? 
7. Mekkora az állami támogatás mértéke? 
8. Mire számíthatnak a tapolcaiak? Lesz ebből a projektből valami, vagy ez is 

csak egy, a terelő giga-ötletek sorából? 
Jó volna, ha nem kellene átkeresztelni a projektet a befürdők völgyére. Egy 
hónappal ezelőtt megkérdezte már, miért késik a Barlangfürdő átadása. 
Megfelel-e a valóságnak, hogy a IV. ütem átadásának határideje 2005. 
augusztus 31. volt? Igaz-e, hogy PHARE engedéllyel 2005. szeptember 30-ára 
módosították? Az átadás-átvétel nem teljesült. Miért nem? Történt-e a PHARE-
ral pénzügyi elszámolás? Milyen összegű kár éri emiatt a várost? Mikor adják át 
véglegesen a Barlangfürdőt? Reméli Polgármester úr szembe néz ezúttal a 
kérdésekkel és nem bújik a savanyú szőlőt adó tőke mögé.  
 
Polgármester: Pozitívan értékeli a József Attila idézetet, hiszen emeli a 
Közgyűlés színvonalát ebben a jubileumi évben. Nem szeret guggolni, főleg 
nem szőlőtőkék mögé. Egyébként az eredeti mese az édes szőlőt tartja 
savanyúnak. Érdekes történet egyébként. A Vizek Völgye projekt elfogadásakor 
a megállapodások megjelentek és betekintésre azóta is rendelkezésre állnak. 
Az aláírt szerződésekről rengeteget cikkeztek. Az elbírálásnak határideje van. 
Természetesen, Miskolcnak van arra lehetősége, ha nem kezdődik el a projekt 
megvalósítása, elállhat a teljesítéstől. A kivitelezés időpontját kitolta a történelmi 
lelet feltárása. Kobold Tamás által előadottak nyilvánvalóan vízműs belső 
információk.  
 
Dr. Simon Gábor: Néhány napja megkezdődött a fűtési szezon 32.000 
lakásban. Miskolc szociális ellátó rendszere keretében a költségek enyhítéséről 
is gondoskodik. A kormány a távhődíj támogatásáról rendelkezett. Télen 2000 
Ft, nyáron 1000 Ft a támogatás havi mértéke. Az igénybejelentés határideje: 
október 31. Javasolja, tekintse át a Közgyűlés a szociális rendelet abból a 
szempontból, bővíthető-e a támogatás.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: A Szociális Osztállyal együttműködve 
foglalkoznak az üggyel. Az indítványt támogatja. A Közgyűlés év elején 
módosította a szociális rendeletet, amit időscsomagként szokott emlegetni. A 
lakhatási támogatás igénybevételét lehetővé tevő jövedelemhatár 40-50%-kal 
magasabb, mint más városban. A nyitás elkerülhetetlen. A következő ülésen  
tárgyalnak majd a  konkrét elképzelésekről.  
 
Polgármester: Tisztelettel köszönti az ülésen megjelent joghallgatókat.  
 
T. Asztalos Ildikó: Sajnálja, hogy Fedor Vilmos alpolgármester úr nincs jelen. 
Szomorúan vette tudomásul Pécs győzelmét az SZDSZ frakció. A 
pozitívumokat meg kell látni, a cselekvési pontok meghatározását követően, 
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amit lehet, meg kell valósítani a pályázat elgondolásaiból. A kezdetekkor még 
elégséges lett volna a második hely. A pesszimista érzések alól fel kell 
szabadulni, sikeres magyar város polgárai élnek ma Miskolcon.  
Miskolcon a távfűtéses lakások száma több mint 33. 000. Az egycsöves fűtési 
rendszerű lakások helyzete szabályozatlan és drága. A szabályozottabbá tétel 
érdekében pályázatot írtak ki. Az önkormányzat és a MIHŐ Kft.  közös, több 
lépcsős pályázatáról van szó a költséghatékonyság megteremtésével 
egyidejűleg. A MIHŐ ügyfélszolgálati irodáján a közös képviselők átvehetik a 
szükséges dokumentációt. A határidő: folyamatos.  A Környezetvédelmi és 
Energiaügyi Bizottság véleményezi a beérkező pályázatokat.  
 
Dr. Szinay Attila: Október 16-án megtartott időközi választást az MSZP jelöltje 
nyerte. Képviselő asszonynak gratulál és sikeres munkát kíván. Az 
önkormányzati tulajdonú diósgyőri rádió súlyosan megsértette a 
kiegyensúlyozott tájékoztatás írott és íratlan szabályait. Az MSZP jelöltje hat 
alkalommal, a jobb oldal jelöltje két alkalommal kapott lehetőséget a 
bemutatkozásra. Az esélyegyenlőséget a független jelölteknek sem 
biztosították, ők egy-egy lehetőséget kaptak. A Városi Tv-ben levetített 
kampányfilmet felháborítónak tartja. Munkaidőben, közintézményekben kerülték 
eddig a kampány jellegű tevékenységet. Riba Istvánné ehhez képest a 
gyerekekkel, munkaidőben szerepel a reklámfilmben. Nem a jelölttel van a baj, 
magával a jelenséggel. Javasolja, választási etikai kódex kidolgozását. 
 
Polgármester: Támogatja az etikai kódex kidolgozását. Az említett jelenséget 
kivizsgáltatja. Riba Istvánné óvodavezető. A gyerekek jelenléte a 
környezetében természetes. A Mész utcával kapcsolatos eseményekre utal, 
amikor a gyerekeket, szülőket utcára vitték. 
 
Ludnik Ferenc: A Bódótetői lakópark építésének elmaradását már több ízben 
szóvá tette. Négy év alatt egyetlen lakás sem készült el, pedig tízmillió Ft-os 
nagyságrendben van az önkormányzatnak is érdekeltsége. Javasolja, 
novemberre készüljön előterjesztés az üggyel kapcsolatban. 
A szeptemberi Közgyűlésen felvetette, hogy Miskolcon nincs kijelölve a 
kamionosoknak pihenő- és parkolóhely. A válaszban az szerepel, hogy nem 
önkormányzati feladatról van szó. Ezt nem tudja elfogadni. Javasolja, jelöljenek 
ki tárolóhelyet. 
A Vasgyári piac korszerűsítése megtörtént, a Búza téren nem történt viszont 
semmi. Javasolja erről is készüljön előterjesztés a novemberi Közgyűlésre. 
 
Polgármester: Igaza van képviselő úrnak, valóban a Bodótetőn nem történt 
semmi. A kamionosok nem szívesen viszik más helyre a járművüket. Amikor 
kijelöltek tároló-területet, lakossági tiltakozást eredményezett, mert a 
prostituáltak is rögtön megjelentek. 
A Búza téri piac kereskedőivel folyamatosan egyeztetnek. Vállalkozói ajánlatok 
érkeztek. Akkor kerülhet sor érdemi tárgyalásra, ha a KISOSZ is egyértelműen 
bólint.  
 
Dr. Varga Zoltán: A Gazdasági Bizottság felkérte a Pénzügyi és 
Vagyongazdálkodási Főosztályt, készítsen összefoglalást a benyújtott 
pályázatokról 2004. és 2005. vonatkozásában. Az elkészült táblázatokat 
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kiosztották. 2004. az előkészítés, 2005. a megvalósulás költségvetése. Kiemeli 
az egészségügy és a szociális terület sikeres pályázatait. Az oktatás területén is 
sikereket értek el. A Vadaspark fejlesztésére is nyertek forrást. 
A foglalkoztatás helyzetének javítására, az útfelújítások támogatására nyert 
pénzeszközök pozitív eredmények. 
 
Polgármester: Most érkezett egy fax, ami halaszthatatlan egyeztetést követel. 
Tanácskozási szünetet rendel el. 
 
--- szünet után --- 
 
Polgármester: Kiderült, hogy a Vadasparkkal kapcsolatos pályázatot nem 
utasították el, csak hiánypótlásra van szükség. A tegnapi nap folyamán hivatali 
idő végén érkezett az erre vonatkozó fax. A frakcióvezetők egyetértésével 
felkérte a hivatal munkatársait készítsék elő az anyagot, mert a hiánypótláshoz 
szükséges a Közgyűlés hozzájárulása is. 
 
1.  napirend tárgya: Tisztségviselői beszámoló  

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság megkapta 
véleményezésre. Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság 6 igen, 0 nem és 2 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság előterjesztő hiányában nem tárgyalta az 

előterjesztést. 
 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Kulturális és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság egyhangúlag támogatta 

az előterjesztés elfogadását. 
 Idegenforgalmi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Oktatási Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Közbeszerzési Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
 
Polgármester:  Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
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Vitában hozzászólók: 
 
Zámbó Tiborné: Az elmúlt Közgyűlést sajnos csak a televízión keresztül tudta 
nyomon követni. Sajnálja, hogy Fedor Vilmos alpolgármester úr nincs jelen. Az 
Európa Kulturális Fővárosa pályázat erőt adott a városnak. Az utóbbi 
hónapokban igen sok pozitív vélemény jelent meg Miskolcról. Walt Disney azt 
mondta egyszer, hogy minden álmunk valóra válhat, ha van bátorságunk a 
nyomukba eredni. 
 
Üszögh Lajos: Az előző Közgyűlésen már szóvá tette az előterjesztések 
nyelvtani hibáit. Jó volna előzetesen egyeztetni az anyagokat ilyen szempontból 
is. Kós Károly nevét már sokadszorra írják „oó”-val és a mostani 
előterjesztésben is így szerepel. Tanulják már meg végre, hogy Kós Károly 
nevét hogyan kell helyesen írni. 
 
Polgármester: Ez valóban nagyon égő, megköszöni, hogy képviselő úr felhívta 
a figyelmet erre a baklövésre. A napirend feletti vitát lezárja.  
 
2. napirend tárgya:  Javaslat a talajterhelési díjjal kapcsolatos helyi 

szabályokról szóló 18/2004. (VI. 9.) sz. önkormányzati 
rendelet módosítására 

 
Előterjesztő: Dr. Mészáros Miklós jegyző 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  

szövegszerű módosítási javaslatával együtt egyhangúlag támogatta az 
előterjesztés elfogadását 
 

Polgármester:  Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Üszögh Lajos: Kérdése, miért szerepel 2004. júniusi dátum az előterjesztésen. 
A lakosságot a szennyvízelvezetés szabályainak betartására ösztönzi az 
országos szintű előírás. Jelenleg azért nem csatlakoznak rá az emberek a 
csatornarendszerre, mert nincs pénzük, vagy nem akarnak együttműködni a 
társasággal.  
Javasolja, a kispénzű fogyasztóknak nyújtsanak kedvezményt, vagy 
támogatást. A vízbázis védelmét és az EU-s szabályok betartását kell szem 
előtt tartani. 
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Halmai István: Kérdése, a Jogi Bizottság módosítója hogyan kezelhető. Mi lesz 
a lábjegyzetekben foglaltakkal? Beépítésre kerülnek ezek a szövegrészek? 
 
Dr. Bistei Attila DR.: A jogalkotásról szóló törvény értelmében nem lehet 
rendeletet lábjegyzetelni. Az alkalmazás során természetesen ezek a 
szövegrészek szerepelnek majd a jogszabályban. 
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. Felkéri Jegyző urat, reagáljon az 
elhangzottakra. 
 
Dr. Mészáros Miklós: Előterjesztői módosítóként kezeli a Jogi Bizottság 
indítványát azzal, hogy a lábjegyzetben foglaltak a rendelet indokolásába 
kerüljenek. 
 
3. napirend tárgya:  Javaslat a szociális ellátásokról és a 

lakbértámogatás helyi szabályairól szóló 19/2003.  
(V. 12.) sz. rendelet módosítására 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság egyhangúlag támogatta 

az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
--- Az ülést Orosz Lajos alpolgármester vezeti. --- 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
  
 
 
4. napirend tárgya:  Javaslat a rendszeres és rendkívüli gyermekvédelmi 

támogatás, valamint a gyermekek napközbeni 
ellátása keretében biztosított étkeztetés személyi 
térítési díj-kedvezmények helyi szabályairól szóló 
48/2003, (X. 7.) sz. rendelet módosítására 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság egyhangúlag támogatta 

az előterjesztés elfogadását.  
 Oktatási Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
5. napirend tárgya:  Javaslat a közigazgatási hatósági eljárás és 

szolgáltatás általános szabályairól szóló 2004. évi 
CXL. törvényhez kapcsolódó jogharmonizációs 
feladatok elvégzésére 

 
Előterjesztő:  Dr. Mészáros Miklós jegyző 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Kéri a Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és 
Összeférhetetlenségi Bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Bizottsági vélemény: 

 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  

 az előterjesztés elfogadását egyhangúlag támogatta. 
 

Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
6.  napirend tárgya:  Miskolc városi villamosvasút fejlesztése 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 

 
 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

B) változatának elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

B) változatának elfogadását. 
 Idegenforgalmi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés B) 

változatának elfogadását. A bizottság felvetette, összhangban van-e az 
előterjesztés az elfogadott közlekedésfejlesztési koncepcióval. A gyors-
villamos pályájának kiépítése okoz-e nehézséget?  
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Szükséges a MÉSZ módosítása a tervek megvalósításához, ami 
megközelítőleg egy évet vesz igénybe.  

 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés B) változatának 
elfogadását. 

 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés B) változatának 
elfogadását. Kinek praktikus a pályázatot benyújtania? Az MVK Rt., vagy 
az önkormányzat pályázzon? 

 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 
támogatta az előterjesztés B) változatának elfogadását. 

 
Orosz Lajos alpolgármester: A városban a villamosvasúti közlekedést 
lebonyolító járműpark elöregedett, a pálya és tartozékai fizikailag és erkölcsileg 
elavultak. 
A Gazdasági és Közlekedési Minisztérium megkeresésére lehetőség nyílt a 
Nemzeti Fejlesztési Terv II. (2007-2013.) keretén belül a városi közösségi 
közlekedés fejlesztésére vonatkozó – EU támogatású – nagyprojektek 
megvalósításának kezdeményezésére. 
Az Önkormányzat nevében, az MVK Rt. által beadott közlekedési nagyprojekt 
javaslat a Kormány döntése alapján 107 millió Ft állami vissza nem térítendő 
támogatásban részesülhet 36 millió Ft önrész vállalása mellett.  
Az előkészítési munkarész (2005-2006.) célja a nagyprojekt teljes előkészítése, 
hogy a megvalósítás 2007. január 1-jétől indulhasson.  
Mint az a jelen előterjesztésből megállapítható, a megvalósítandó projekt 
tartalma közgyűlési döntést is igényel (pálya-meghosszabbítás). 
A megvalósítás önrészének finanszírozhatósága vonatkozásában nincs 
véglegesnek tekinthető megoldás. 
A fejlesztés rövid ismertetése:  
A közlekedési tengely teljes keresztmetszetének és telepi bekötő vágányok 
komplex kialakítása, azaz a közúti villamosvasúti pályaszerkezet és kitérők, 
jelző és biztosító berendezések teljes rekonstrukciója, a vontatási áramellátás 
biztonságos kialakításával, a villamos megállóhelyek átalakítása, a felsővezeték 
és tartóoszlopaik és eszközök cseréje a kor követelményeinek megfelelően. 18 
db alacsonypadlós, korszerű villamos járműszerelvény beszerzése,18 db Tátra 
villamos korszerűsítése, a járműjavító üzem alkalmassá tétele az új járművek 
fogadására válik lehetővé. A közúti villamos közlekedés bővítése nyugati 
irányban a Felső-Majláthig, mintegy 1 km hosszon valósulhat meg. 
A vonalhosszabbítás megvalósíthatóságának változataira tanulmányterv 
készült, mely négy lehetséges nyomvonal-vezetési alternatívát vizsgált.  
1. Középfekvésű villamos pálya (előterjesztés 1. sz. melléklet) 

Az Árpád u. nyomvonalán bal oldali villamos hurokvágánnyal a Felső-
Majláth lakóterület zöld területében.  

2. Bal fekvésű villamospálya (előterjesztés 2. sz. melléklet) 
Az Árpád u. nyomvonalán bal oldali villamos hurokvágánnyal a Felső-
Majláth lakóterület zöld területében.  

3. Jobb fekvésű villamospálya (előterjesztés 3. sz. melléklet) 
Az Árpád u. nyomvonalán jobb oldali villamos hurokvágánnyal a LÁÉV telep 
területén. 

4. Az Árpád utcától független nyomvonal a Kuruc utcán, illetve attól északra 
való áttöréssel. (Helyszínrajz nem készült, az általános iskola közelsége, 
szanálási igények miatt a változat elvetésre került.) 
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A tanulmányterv megállapította, hogy a vizsgált szempontok döntő 
többségében a legkedvezőbb változat a jobb fekvésű pálya a LÁÉV telepi 
végfordulóval. 
A vonalhosszabbítás megvalósításából fakadó előnyöket és hátrányokat az 
előterjesztés részletesen tartalmazza. 
Finanszírozási források vizsgálata 
Előkészítés költségei: 
Az MVK Rt. által összeállított projekttartalom első 3 elemének 
(pályameghosszabbítás nélküli változat) előkészítéséhez a megítélt állami 
támogatás (107 MFt) és az ahhoz kötelezően biztosítandó önrész (36 MFt) - 
mely összesen 143 MFt-ot tesz ki – elégséges.  
Amennyiben a Tisztelt Közgyűlés a meghosszabbításos változat mellett dönt, 
úgy annak előkészítési költségei - mintegy további 150 millió Ft - (telekvásárlás, 
terveztetés, környezeti hatásvizsgálat, engedélyeztetés) a város 2006. évi 
költségvetését terheli, melynek csökkentése érdekében meg kell vizsgálni az 
MVK Rt. fejlesztési forrásainak és egyéb források bevonásának lehetőségét.  
Megvalósítás költségei: 
Az önkormányzat éves adósságszolgálati kötelezettsége jelentős 
nagyságrendű, forrásaink kiegészítésére a korábbi években felvett beruházási 
célhitelek törlesztése, azok kamatainak megfizetése hosszútávon jelentős 
terhet ró ránk. 
A projekt megvalósításához szükséges több milliárdos önrész csak 
önkormányzati forrásból történő finanszírozásának nincs realitása, ilyen 
nagyságrendű hitel igénybevétele az Önkormányzat részéről nem vállalható fel. 
A szükséges önerő biztosítása érdekében meg kell keresni minden lehetőséget 
állami, illetve egyéb forrás bevonására. 
A támogatásából megvalósuló fejlesztéseknél követelmény a kedvezményezett 
tulajdonjogának igazolása, valamint a megvalósítás utáni öt éves elidegenítési 
tilalom. 
Előzőekre való tekintettel a fejlesztéssel érintett ingatlanokra vonatkozó 
tulajdonjogi kérdéseken túlmenően a meglévő eszközök tulajdonjogi helyzetét is 
rendezni kell. 
Az előterjesztés az előkészítéssel és a megvalósítással kapcsolatos vitás 
kérdéseket részletesen tartalmazza. A további tárgyalások során 
érvényesítendő Önkormányzati szándék a határozati javaslatban – mely A és B 
alternatívát tartalmaz – került rögzítésre.  
A felgyorsult életritmus, a motorizáció egyre nagyobb teret betöltő szerepe, a 
város úthálózatának korlátai egyre erőteljesebben szorgalmazzák a közösségi 
közlekedés súlyának növelését a városi közlekedésben.  
Ennek egyik hangsúlyos eleme lehet – a város közlekedéspolitikájával 
összhangban – a villamosvasúti pálya rekonstrukciója, és annak 
meghosszabbítása nyugati irányban, valamint új járművek beszerzése és a 
még gazdaságosan átalakítható szerelvények felújítása. Ennek végrehajtása 
akkora terhet róna városunkra, melyet önerőből nem tudna teljesíteni. 
Most lehetőségünk nyílik a Nemzeti Fejlesztési Terv II. (2007-2013.) keretén 
belül EU-s támogatásra számot tartó, a városi közösségi közlekedés fentiekben 
vázolt fejlesztésére. Jelenlegi információink szerint az Önkormányzatnak 15%-
os önrésszel kell rendelkeznie, amely 35 milliárd Ft becsült bekerülési költséget 
feltételezve  meghaladja az 5 milliárd Ft-ot, mintegy három éves időtartam alatt. 
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Ilyen mértékű önrész biztosítása további állami fejlesztési források bevonását 
és egyéb források feltárását teszik szükségessé.  
Az előkészítési munkálatokra az Önkormányzat 107 millió Ft vissza nem 
térítendő támogatást kaphat, 36 millió Ft önrész biztosítása mellett. Az így 
összetevődő forrás csak az A-alernatíva előkészítő munkáira biztosít fedezetet, 
a B-alernatíva (pályahosszabbításos) választása esetén további fejlesztési 
források szükségesek a 2006. év végére befejezendő előkészítési munkákra. 
A sok bizonytalan és nyitott kérdés ellenére bízunk abban, hogy azok tisztázása 
után 2009. végére egy korszerű, környezetbarát, biztonságos városi 
villamosvasúti közlekedési rendszerrel fogunk rendelkezni. 
Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Juga György: Az Összefogás-Fidesz-MDF frakció támogatja az előterjesztés 
elfogadását. A 2007-ben induló fejlesztési programban való részvételi lehetőség 
igénybevételéről van szó. A mostani vonal rekonstrukciója a legcélravezetőbb 
fejlesztési irány. A város közlekedési problémáit csak részben enyhíti az 
előterjesztésben foglalt javaslat. A frakció a B) változat elfogadását támogatja.  
Nem tartja szerencsésnek, légből kapott, szakmai alap nélküli álmokkal 
bombázni a lakosságot.  
 
Szabó Tamás: Az SZDSZ frakció az előterjesztés B) változatát támogatja.  
Egyetért Juga György frakcióvezető úrral. A projekt igen nagy lehetőség a 
tömegközlekedés fejlesztésére. Pályázat nélkül is elkerülhetetlen a villamos-
pálya felújítása. A diósgyőri lakosok bekapcsolása a villamosközlekedésbe, az 
autóbusz-forgalom elterelése összességében előnyös volna, azzal együtt, hogy 
helyben negatívumokat is okozhat. A zajterhelést említi példaként.  
 
Kobold Tamás:  A Kereszténydemokrata frakció támogatja az előterjesztés 
elfogadását. A villamosvasút fejlesztése nem szerepel a közlekedésfejlesztési 
koncepcióban, sem a stratégiai fejlesztésben. Fél évvel ezelőtt nem volt ilyen 
jellegű probléma? A szakemberek ezeket a sürgető igényeket nem látták? A 
finanszírozást kétesélyesnek látja. Az adósságkonszolidáció a mindennapok 
gondjait oldja meg, erre költeni kell. Jelenleg az Európai Unió nem támogatja a 
villamos beszerzéseket. Miből gondolják, hogy változtatnak ezen az eljáráson? 
Nem lehetetleníti-e el ez a projekt a stratégiákban elhatározott több 
százmilliárdos fejlesztéseket 2007-2013. között? 186 millió Ft-os önkormányzati 
pénz szükséges. Mi lesz, ha nem támogatják a pályázatot? A megvalósítás is 
számtalan bizonytalanságot rejt. A középtávú stratégiai célokat figyelembe véve 
döntsenek. 
 
Dr. Tompa Sándor: Az MSZP frakció a B) változat elfogadását támogatja. 
Javasolja, a városrész hagyományait, kultúráját a fejlesztéskor is vegyék 
figyelembe. A zaj és -porterhelést csökkenteni kell. A gépjárműforgalmat a 
tömegközlekedésnek kellene felváltania. Az autósokat érdekeltté kell tenni, 
hogy hagyják otthon a gépjárműveket és inkább villamossal, busszal 
közlekedjenek. Ehhez a költségek csökkentése szükséges. A lakossági 
konzultációk fontosságára hívja fel a figyelmet. 
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Nem pályázatról van szó, előzetes forrás biztosításával 2007-ben indulhat a 
projekt megvalósítása. Természetesen nagy volumenű beruházásról lévén szó, 
kockázat is van bőven.  
Kobold Tamás expolgármester úr memóriája szelektív. A túlzott óvatosság miatt 
elesett már a város a múltban jó néhány fejlesztési lehetőségtől. 
 
Cseh László: Több lakossági fórumon felvetették, hogy a Hideg sort vonják be 
a tömegközlekedési útvonalba. A 39-es, a 36-os busz is közlekedhetne ezen az 
útvonalon. 
 
--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 
 
Halmai István: A városnak nyilván való, hogy élnie kell ezzel a lehetőséggel.  A 
közlekedésfejlesztési koncepció is foglalkozott a tömegközlekedés 
fejlesztésével. Az akkori elképzelésekhez képest ez az előterjesztés előrelépést 
mutat. A szándék tehát egyértelműen jó. Nem érti miért kormányzati szinten 
döntenek arról, hogy mire van szüksége egy városnak. Miért nem helyben 
döntenek erről? Az előkészítés 140 millió Ft-ba kerül. A 36 milliárd Ft egyáltalán 
reális erre a feladatra? 
 
Dr. Szinay Attila: A Felső-Majlátig történő villamos-pálya bővítés elsősorban az 
ott élők érdekét szolgálja. Utal arra, hogy a 101-es autóbusz végállomásának 
áthelyezését sem támogatta a lakosság.  
Az EU még nem fogadta el a 2007-2013-ra vonatkozó költségvetését, csak 
bízni lehet abban, hogy Miskolc is részesül majd ebből. 
 
Dr. Simon Gábor: Nem pályázatról van szó. Nincs olyan, hogy költenek az 
előkészületekre és nem lesz belőle semmi. A nagyprojektek az uniós 
költségvetés részét fogják képezni. Nem lehet vágyálmokról beszélni, az MVK 
Rt. körültekintéssel járt el a változatok kidolgozásakor. 1977-ben merült fel 
először, hogy a villamost a belvárosban a föld alatt kellene közlekedtetni. 
Valamennyi verzióra költségvetési tervezet készült. A mélyépítéses változat 51 
milliárd Ft-ba kerülne. Jelenleg 35 milliárd Ft-os projektről van szó, ami nem 
álomkép. 
 
Dr. Varga László: Nyilvánvalóan igénybe kell venni ezt a lehetőséget, a pálya 
mindenképpen felújításra szorul, a kormány vissza nem térítendő támogatást is 
nyújt. A legkisebb lakossági sérelemmel kell a pályahosszabbítást kivitelezni. 
Nem csak közlekedés-fejlesztési tervekről van szó. Több problémát is 
kezelhetnek a projekten belül.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Tervezési szinten egy évvel ezelőtt 
találkozott ezzel a projekttel. A csatlakozó államok kohéziója alap keretében, 
kiemelten támogatott. A buszrekonstrukcióval már régóta foglalkoznak tervezési 
és megvalósítási szinten egyaránt. A villamos-rekonstrukcióval lesz teljes a 
közlekedés-fejlesztés. Ha nem fogadná el az EU az irányelveket, akkor sem áll 
meg az élet, vannak átmeneti finanszírozási szabályok. 
 
Pelczné Dr. Gáll Ildikó: A tervezési munka elképzelhetetlen a lakosság 
széleskörű tájékoztatása és az érintettek bevonása nélkül.  

 16 



1996-ban fogalmazódott meg először a pálya Felső-Majlátig történő 
meghosszabbításal. A közlekedésfejlesztési koncepció is ezt tartalmazza, bár 
nem hangsúlyozza a közösségi közlekedés előtérbe helyezését az egyénivel 
szemben. Nagy hiányosság, hogy számokkal nem támasztottál alá a koncepció 
elképzeléseit. Nem érti az összes meg nem valósuló ötlet számszerűsítését. 
Már 1977-ben sem támogatták a metróépítést a belvárosban, pedig akkor még 
utas-igény is lett volna és virágzott a DAM is. Ma az egyéni közlekedés az 
elterjedt, az emberek szívesen járnak autóval, számos közlekedési problémát 
generálva ezáltal.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. A villamos-pálya megújításra és 
hosszabbításra szorul.  
A finanszírozással kapcsolatos kérdések jogosak. Alaposan kell a 
forrásszerzési lehetőségeket megvizsgálni, mert lehet, hogy adott feladatra 
nincs pénz betervezve, de egy sorral arrébb már van. Jó volna, ha a Dunán 
inneni városok összekapcsolnák a fejlesztési elképzeléseiket, mert például a 
BKV-hez képest önmagában Miskolc kevés. 
 
7. napirendi tárgya:  Javaslat a MIVIZ Rt átalakulásával összefüggő 

döntések meghozatalára  
 
Előterjesztő:   Káli Sándor polgármester 
 
--- Az előterjesztést polgármester úr visszavonta. --- 
 
8. napirendi tárgya:  Javaslat a Semmelweis Kórház-Rendelőintézet 

Egyetemi Oktató Kórház 2005. évi normatíván 
felüli és normatíván belüli kapacitás-pályázat 
benyújtására 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Évente visszatérő napirendről van szó. 
A kórházak tevékenységi szerkezetét módosítja az előterjesztésben szereplő 
javaslat. A kórházak közötti kooperáció egyre hatékonyabban működik. 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  

nem tárgyalta az előterjesztés. 
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Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Hártó György: Ügyrendi javaslata, tárgyalják együtt a kórházakkal 
kapcsolatos előterjesztéseket.(7., 8. és 9. sz. napirendek) 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az elhangzott ügyrendi javaslatot.  

 
A Közgyűlés 26 igen, a nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 19 fő) az ügyrendi 
javaslatot elfogadta. 

 
9. napirendi tárgya:  Javaslat a Diósgyőri Kórház 2005. évi normatíván 

felüli és normatíván belüli kapacitáslekötési-
módosítási pályázat benyújtására 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények:  
 
 Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság nem támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
10. napirend tárgya:  Javaslat normatíván felüli kapacitás befogadására a 

járóbeteg fogászati szakellátáson belüli röntgen 
szakellátás engedélyezésére 

  
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
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Polgármester: Megnyitja a napirendi pontok vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Hártó György: A beadási határidő október 31-e. A megyei ÁNTSZ 
véleményét előre kikérték. A 9. napirendi pontot félreérés miatt – amit azóta 
megbeszéltek – nem támogatta a Pénzügyi Bizottság. A kihasználatlan 
szakorvosi órák és kórházi ágyak átcsoportosíthatóak a két kórház között. 
Neuro-muscularis Ambulancia egyedülálló a környéken. 
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pontok vitáját. Megadja a szót az 
előterjesztőnek, reagáljon a vitában elhangzottakra. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: A Diósgyőri Kórházra vonatkozó 
előterjesztői módosítóban kéri helyesbíteni a kórház nevét, ugyanis tévesen 
Semmelweis Kórház szerepel. 
   
11. sz. napirend tárgya:  Miskolc város integrált hajléktalan ellátása. A 

Magyar Máltai Szeretetszolgálat Miskolci 
Csoportjával, a Magyar Vöröskereszt B-A-Z Megyei 
Szervezetével, a „Napfényt az életnek” 
Alapítvánnyal kötött ellátási szerződések 
felülvizsgálata 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az együttműködési megállapodás 
megosztotta a feladatokat, erősítette a kooperációt. Lehetővé vált a források 
leghatékonyabb felhasználása. 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság egyhangúlag támogatta 

az előterjesztés elfogadását.  
Szilágyi Gizella: Szóbeli kiegészítésében elmondja, hogy az áfa körbe 
bejelentkezésből adódó áfa kérdése okoz némi feszültséget. A bérleti díj-
mentes helyiségre elvileg áfát kellene fizetni, ami érthetetlen. Javasolja, 
hogy tekintsék át a szervezeteket a szociális területen abból a 
szempontból, hogy kell-e áfát fizetniük és tárgyaljon róla a Közgyűlés. 
A Nagy Lajos Király utcai ingatlanban működött eddig a Diósgyőri 
Hajléktalan Ellátó, ami nappali melegedőként funkcionált. Közgyűlési 
döntés értelmében ki kell költözniük a bérleményből, de a Vöröskereszt 
nem talált megfelelő helyiséget eddig. Kéri a MIK segítő közreműködését. 

 Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
elfogadását.  

 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
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 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  
egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását.  

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Nyírő Pál: Az előterjesztés aktualitását tovább fokozza a tél közeledte. A 
hajléktalanok gyakran esnek bűncselekmények áldozatául. Kéri, ne menjenek el 
közömbösen az ilyen nehéz sorsú emberek mellett. A médiában közzé kell 
tenni a segítő szervek elérhetőségeit. 
 
--- Az ülést Szűcs Erika alpolgármester asszony vezeti. --- 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Lezárja a napirendi pont vitáját.  

 
12. napirend tárgya:  A Területi Gondozószolgálat Alapító Okiratának, 

valamint a „Szeretet Alapítvány” Ellátási 
szerződésének módosítása 

 
Előterjesztő: Szűcs Erika alpolgármester asszony  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Kéri a bizottsági álláspontok 
ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság egyhangúlag támogatta 

az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  

egyhangúlag  támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Szilágyi Gizella: Javasolja, a Pénzügyi Bizottság módosítóját ne támogassák, 
mert a többi szervezettel szemben lenne méltánytalan. Valamennyi érintett 
társaságról készüljön a következő közgyűlésre előterjesztés és döntsenek 
komplexen a kérdésről.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Lezárja a napirendi pont vitáját.  
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13. napirend tárgya:  Javaslat a Területi Gondozószolgálat 
létszámkeretének módosítására 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: A tag-önkormányzatok által jóváhagyott 
intézményfenntartó társulási szerződések szerint a kistérségi jelzőrendszeres 
házi segítségnyújtást a Területi Gondozószolgálat fogja működtetni, melyhez 
biztosítani kell a személyi feltételeket  A határozati javaslat ennek megoldására 
vonatkozik. 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság egyhangúlag támogatta 

az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Szűcs Erika alpolgármester asszony: A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Fél óra ebédszünetet rendel el.  
 
--- szünet után --- 
---- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 
 
14. napirend tárgya:  Javaslat Martin-Kertvárosban, a Templom téren 

történő köztéri korpusz kihelyezésére 
 
Előterjesztő:  Fedor Vilmos alpolgármester  
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: A Martin-Kertvárosi Jézus Szíve Templom 
kereste fel azzal, hogy új korpuszt szeretnének kihelyezni. A lektorátus jónak 
találta mind az alkotást, mind a helyszínt. 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Kulturális és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
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 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 
egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
Polgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Egyetért a korpusz kihelyezésével, a 
feladatmegosztás miatt Fedor Vilmos alpolgármester úr az előterjesztő. 
 
Lenártek András: Tudomása szerint az Egyház kérte az önkormányzat 
támogatását. Kérdése, támogatják-e. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Nem érkezett ilyen jellegű kérés. A felvetést 
megvizsgálja és ha van rá lehetőség, támogatni fogják az Egyházat. 
 
Dr. Kovács László: Kérdése, mikor kezdődnek a munkálatok. 
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. A határozathozatalt követően 
elkezdhetik a munkálatokat. 
 
15. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc, Park u. 8. sz. alatti földszinti 202 

m2 alapterületű helyiségcsoportnak a Justitia Fuji-
Yama Sportegyesület részére történő bérbeadás 
módosítására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: A Közgyűlés 2005. április 14-i ülésén megtárgyalta és 
jóváhagyta a Justitia Fuji-Yama Sportegyesület elhelyezését. 
A Sportegyesület azonban nem kötötte meg a szerződést hivatkozva arra, hogy 
a határozatban előírt fizetési kötelezettséget nem tudja teljesíteni és a határozat 
módosítását kérte a fizetési kötelezettség tekintetében. 
Tekintettel a sportegyesület szakmai tevékenységére, 2005. április 01. napjára 
visszamenőleg 90 %-os bérleti díjkedvezményre tesz javaslatot az 
előterjesztés. 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és –üzemeltetési Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Kulturális és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
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Polgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
16. napirend tárgya:  Önálló képviselői indítvány: Javaslat ipartörténeti 

értékeink megóvására 
 
Előterjesztők:  Dr. Tompa Sándor, Dr. Simon Gábor, Zámbó Tiborné, 

Bartha György és Bazin Géza képviselők 
 
Polgármester: Az előterjesztők nevében megadja a szót Dr. Tompa 
Sándornak. 
 
Dr. Tompa Sándor: A város ipari örökségére büszkének kell lenni, ezért 
javasolják a szervezett keretekben történő kezelését az emlékeknek. 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Idegenforgalmi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Városfejlesztési és –üzemeltetési Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Támogatja az előterjesztés elfogadását, az 
anyag egyébként része volt a pályázatnak. Az egyik csarnokot a lebontástól 
mentették meg. 1894-ben készült, öntött oszlopok találhatók az épületben. Dr. 
Baán László, a Szépművészeti Múzeum igazgatójának levelét idézi, aki 
együttműködést ajánl fel. 
 
17. napirend tárgya:  Önálló képviselői indítvány: Javaslat Anjou 

Tudományos Központ létrehozására Miskolc-
Diósgyőrben 

 
Előterjesztők:  Dr. Tompa Sándor, Dr. Hardonyi András és Horváth 

Ottóné képviselők  
 
Polgármester: Az előterjesztők nevében megadja a szót Dr. Tompa 
Sándornak. 
 
Dr. Tompa Sándor: Régóta tervezték a központ létrehozását. A Miskolci 
Egyetem szakmai hátterét is fontosnak tartja bevonni. A pályázat bírálatából 
tanulniuk kell.  
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Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Kulturális és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Idegenforgalmi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Üszögh Lajos: Nem érti, hogy az előző előterjesztéshez képest miért szűkebb 
körben keresik a partnerséget. A civil és kulturális szervezeteket is javasolja 
bevonni.  
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. Megadja a szót dr. Tompa 
Sándornak. 
 
Dr. Tompa Sándor: A kiegészítést előterjesztői módosítóként javasolja kezelni.  
 

--- 
 

A sürgősségi napirendek tárgyalása következik: 
 
1. sürgősségi napirend tárgya:  Pályázat benyújtása a Foglalkoztatás-

politikai és Munkaügyi Minisztérium, a 
Belügyminisztérium, valamint az Ifjúsági, 
Családügyi, Szociális és 
Esélyegyenlőségi Minisztérium 2005-
2006. évi közmunkaprogramjára 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalásra nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 

 
2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat Semmelweis Kórház- rendelő-

intézet Egyetemi Oktató Kórház pályázata a 
sürgősségi betegellátó rendszer fejlesztése 
keretében sürgősségi betegellátó osztály 
(SO2) kialakítására érdekében pályázat 
benyújtására 

 
Előterjesztő: Szűcs Erika alpolgármester asszony 
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Polgármester:  Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az egészségügyi ellátó rendszer olyan 
jellegű átszervezéséről van szó, amit a Vészhelyzet c. sorozatban is látni lehet. 
A hatékonyság nagymértékben növelhető ezzel a formával. 
 
Polgármester:  A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgármester: Kéri, tárgyalják meg a közérdekű bejelentéseket, 
interpellációkat. Hozzászólásra jelentkezett képviselőtársainak adja meg a 
szót. 
 
Juga György: Négy konkrét kérdést tett fel az előző Közgyűlésen, melyekre 
nem kapott választ. Ma is szóba került a téma napirend előtt.  
 
Polgármester: Személyesen tárgyalt a befektetővel. Tiszaújvárosban vannak a 
tervek engedélyezésre. Az eljárási folyamat szakszerűségében és 
gyorsaságában érdekeltek.  
A Kék Hullámmal megkötött szerződés még vitatott. A befektetőnek külön 
szerződést kell kötnie a céggel. Az önkormányzat érdekeit nem sértő 
elszámolást kell kötni. 
Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ kap képviselő úr.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: Elkészültek az ötpróba pontverseny díjai. 
Tájékoztatja a testületet, hétvégén 5 km-es futás lesz a Csanyikban.  
 
Üszögh Lajos: Szirmán a Vezér árok építése zajlik. Megnőtt a teherforgalom a 
lakott területen, főleg a Berekkert úton. A házak is veszélyben vannak. 
Kifogásolja, hogy a Bükkben létesített NATO radar nem illeszkedik a 
környezetbe. Jó volna legalább zöldre festeni, mert így igen csúnyán néz ki a 
természetben ez a hatalmas gomba. 
 
Polgármester: Nem egyedi problémáról van szó. Építkezések környékén a zaj- 
és porszennyezés egyaránt megnő. Fekvőrendőrök helyett nem lehetne 
egyszerűen aszfaltból puklikat gyártani az útra? A fekvőrendőröknél olcsóbb is 
lenne ez a megoldás és nem is lopnák el.  
A „gomba” kérdését kivizsgáltatja, képviselő úr 15 napon belül, írásban választ 
kap.  
 
Szilágyi Gizella: A Szimbiózis Alapítvány sikeréről számol be. 69 millió Ft 
támogatást nyert az alapítvány rehabilitációs majorság létrehozására. Az OFA-
tól is kaptak 21 millió 163 ezer Ft-ot a szociális gazdaság kiépítése program 
keretében. A Csermőkei úton, az Augusztus 20. utcában és a Martin 
Kertvárosban egyaránt hasznosították a részükre átadott ingatlanokat. 
 
--- Az ülést Orosz Lajos alpolgármester vezeti. --- 
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Cseh László: A Kiss Ernő utcai gyalogátkelőhelyre a lakosok forgalomirányító 
lámpát szeretnének kihelyeztetni, aláírást is gyűjtöttek a cél érdekében. Évente 
2-3 haláleset és számos súlyos baleset történik ezen a helyen. Javasolja, 
vizsgálják ki, lehet-e figyelemfelkeltő sárgán villogó lámpát kihelyezni. 
A Történelmi Avas közművesítési terve és engedélyezési dokumentációja 
elkészült. A kivitelezést akadályozza a régészeti vizsgálatok hiánya. Jó volna, 
ha a kutatás a munkálatokkal egyidejűleg zajlana. A költségvetésből kellene 
finanszírozni a régészeti vizsgálódásokat.  
 
Halmai István: A denevérek a lakótelepeken igen elszaporodtak. Sok lakossági 
panasz érkezett ez ügyben. Az ürülék pedig a kellemetlenségen túl 
fertőzésveszéllyel is jár. Ugyanez a helyzet a galambokkal is. A madárinfluenza 
még aktuálisabbá teszi a témát. Kérdése, van-e erre a jelenségre akcióterve a 
városnak. 
Pozitívan értékeli a Belváros homlokzat-felújításait.  Nem érti, hogy a Széchenyi 
28. és 30. szám alatti ingatlanok stukkóit miért nem emelték jobban ki. 
 
--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 
 
Polgármester: A galambok, denevérek már valamennyi lakótelepen súlyos 
problémát okoznak. Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: A homlokzat-felújításhoz az építészkollégium 
adja hozzájárulását. Személy szerint neki sem teszik mindegyik épület. Az 
oromdíszek nagyobb figyelmet érdemelnének. A kapuk közül jó néhány az 
utolsó éveit éli.  
A Hősök terével kapcsolatban megegyezés született, nem lesz az eredeti 
elképzelés szerinti mélyítés. A Deák téren ideiglenes burkolat található. 
Tervezés nélkül nem lehet a térhez hozzányúlni. 
 
Pelczné Dr. Gáll Ildikó: A Sport Csarnok felújításához gratulál. A munkálatok 
igen hangosak voltak, több lakossági kifogás is érkezett ez ügyben. Igaz-e az, 
hogy mozgáskorlátozottak részére megközelíthetetlen és használhatatlan az 
épület? 
Igaz-e, hogy a MIVÍZ Rt. privatizációjával kapcsolatosan a tanácsadó 
felkérésére kiírt pályázatra két pályázó adta be pályázatát? Az egyik a 
Pénzügykutató volt, 3 millió Ft körüli összeggel, a másik az ERSTE Bank 
tanácsadó cége, 19 millió Ft+áfa ajánlattal. Igaz-e, hogy a Pénzügykutatót azért 
zárták ki, mert formailag nem felet meg a pályázata? Egyébként országosan 
elismert cégről van szó. Van-e más ok, mint a szakmai kompetencia hiánya? Az 
ezzel kapcsolatos előterjesztés elkészült, miért nem került kiosztásra? Miért 
nem tárgyalnak a témáról? 
 
Polgármester: A Közgyűlés elején indokolta, miért vonta vissza az 
előterjesztést. Felkéri Csordás Mihály képviselő urat, reagáljon az 
elhangzottakra. Képviselő asszony 15 napon belül, írásban választ kap.  
 
Csordás Mihály: A pályázatok értékelésekor megállapították, hogy a 
Pénzügykutató Intézet pályázata nem komplett, nem felelt meg a kiírásoknak. 
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Erre való hivatkozással zárta ki a bíráló bizottság a céget. Jogorvoslati eljárást 
indított a Pénzügykutató Intézet, amelyet a döntőbizottság elutasított. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Nem tud ilyen megközelítési nehézségről. A 
tegnapi kosármeccset kerekes székes nézők is nyomon követték. 
 
Tavasz Zsolt: Az előző Közgyűlésen kérdést intézett Polgármester úrhoz az 
MVK Rt. által lefolytatott buszrekonstrukciót érintő közbeszerzéssel 
kapcsolatban, amely 2,5 milliárd Ft összértékű projekt volt. A mai napon kapta 
kézhez a választ. Felvetését a szeptember 14-i Új Hírnök cikke indítatta. A 
válasz gyakorlatilag lebulvárlapozta az újságot, de a közölt tényeket nem 
cáfolta. Úgy írták ki a pályázatot, hogy egyedül a MAN tudott a feltételeknek 
megfelelni. Nem érvényesítettek árelőnyt, elfogadták az egyetlen beérkező 
pályázatot. Egyébként még három cég tett szándéknyilatkozatot a pályázat 
benyújtására. A kiírás a Solarist, a Volvót és a Mercedest is kizárta a 
közbeszerzési pályázatból. Hitelből megvalósuló beruházásról van szó.  
A döntést felül kell vizsgálni. 
 
Polgármester: Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ kap. Már volt egy 
forduló, akkor 5 pályázó is jelentkezett, jelentős árkülönbségekkel. A mostani 
egy megismételt pályázat. Betekintésre rendelkezésre áll a dokumentáció. 
 
Csordás Mihály: A Közbeszerzési törvény által biztosított lehetőségeket 
alkalmazta az MVK Rt. Kétfordulós eljárásban választották ki a nyertes 
ajánlattevőt.  A jogorvoslati kérelmeket a Közbeszerzési Döntőbizottság 
elutasította. A buszállomány igen rossz minőségű, a karbantartási költség 
napról napra emelkedik. 
 
Polgármester: Új típusú buszok esetleges beszerzése a szervizelési 
költségeket is növelné. 
 
Dr. Kovács László: Diósgyőr-Lyukóvölgyben található Kocán dűlőben számos 
ingatlanra kiköltöztek az emberek és a környező részeket fosztogatják. Jó lenne 
bérbeadással hasznosítani ezeket a telkeket. Van valamilyen kárcsökkentő 
megoldás? 
Úgy tudja, jövőre a Diósgyőri Alapfokú Táncművészeti Iskola támogatását 
csökkentik. Jelentős művészeti, kulturális tevékenységet folytat az iskola. Jó 
volna, ha az önkormányzat támogatná az intézményt. 
 
Polgármester: Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Tud arról, hogy a támogatás csökkeni fog. A 
városi költségvetésből elsősorban az önkormányzati intézményeket kell 
fenntartani. Természetesen a magániskolák is fontos szerepet játszanak a 
kulturális, művészeti életben. 
 
Hegedűs Andrea: Szirmán a Berekkert utca forgalma valóban megnőtt. Az 
átemelő csatorna megépítése hatalmas földmunkával jár. A Betonút Rt-vel 
egyeztettek, a forgalmat több ízben átterelték, jelenleg épp a Berekkert utca az 
érintett. Kéri a lakosok türelmét. 
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Polgármester: Képviselő asszony írásban, 15 napon belül választ kap az 
utakon esett károk megtérítési lehetőségeiről.  
 
Kádas Mihály: Az útjavítás igen sok bosszúságot okoz a Fenyő utcában és a 
Sütő János utcában. A lakosok úgy látják, igen lassan halad az építkezés. A 
bokrokat, cserjéket, fákat megrongálták. Az alvállalkozó nem vállal felelősséget, 
a fővállalkozót nem lehet elérni. 
A Sütő utca rosszabb állapotban van, mint a rekonstrukció előtt. Mikor borítják 
le az utat a végeleges aszfalttal? 
 
Polgármester: Valóban számos lakossági bejelentés érkezett. A felvetett 
problémákat kivizsgáltatja és képviselő úr 15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Nyírő Pál: A Dayka Gábor utca építése során lehetetlen helyzet alakult ki az 
Okmányiroda sarkán. Legalább a jövő évi költségvetésben kezeljék ezt a 
problémát. 
A legrövidebb surranó pálya jelenleg a Szentpéteri kapuból induló összekötő út 
a Deszkatemető alatt. Igen balesetveszélyessé vált a terület. 
A homlokzat-felújítás végre megkezdődött. A Színház vonatkozásában jó lenne 
végre megjegyezni milyen festékkel festik a homlokzatot, mikor lehet festeni, 
mekkora hőmérsékletingadozást bír el az alkalmazott technika. Felháborító, 
hogy az állványzat kihelyezését követően többnyire áll a munka. 
 
Polgármester: Valóban jó volna. Képviselő úr a felvetettekre 15 napon belül, 
írásban választ kap. Részben forráshiány miatt nem valósult meg a Dayka 
Gábor utca forgalom-rendezése. Az átkötést csak lámpás kereszteződés 
kialakításával lehet biztonságosan megoldani. 
 
Lenártek András: Az előző Közgyűlésen vita alakult ki Polgármester úr és 
közte, hogy a költségvetés tartalmazza-e azt a 10 millió Ft-ot, amit januárban a 
leválás kapcsán ígértek meg Tapolcának. A tételes kimutatást nem kapta meg 
azóta sem. 
 
Polgármester: Mennyibe is került a Fenyő utca? 
 
Nagy László: 134 millió Ft a Fenyő utca rekonstrukciója. 
 
Lenártek András: A költségvetésben akkor sem szerepelt ez a szám. A panel 
programmal kapcsolatban elmondja, számos ügyeskedő is megjelent a piacon. 
Egyes vállalkozók a kormányprogramra hivatkozva ablakszigetelést ajánlanak. 
Sőt van olyan, aki kamatmenetes hitelt is ígér. A rendszerbe garanciákat kell 
beépíteni.  
A Búza téri piacon a kereskedők rendszeresen panaszkodnak. A helyzet 
jelenleg tarthatatlan. Javasolja, készüljön tájékoztató a következő Közgyűlésre 
a Búza téri piac helyzetéről. 
Az MVSC dzsúdósai igen eredményesen szerepeltek. Gratulál az elért 
sikerekhez.  
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Polgármester: Az üzemeltetés a kérdés. Az együttműködés jelenleg 
konstruktív. Hosszútávon csak ez lehet megoldás. Képviselő úr a felvetettekre 
15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Dr. Szinay Attila: A Liszkay G. utcában egy házat már életveszélyessé 
nyilvánítottak. Interpellált is ez ügyben. A válaszból hiányolta az egyértelmű 
információt. Harminc ott élő család fordult hozzá és előadták, nem látják a 
folyamat végét, nem derült ki a probléma gyökere sem. Jelenleg van egyáltalán 
egyértelmű magyarázat a csúszásra? Ha nincs ilyen, az önkormányzatnak kell 
a vizsgálatot megrendelnie. Ha a bányászat eredményezte a földcsúszást, az 
állam mögöttes felelőssége fennáll.  
 
Polgármester: Ami rendelkezésére áll, betekintésre természetesen képviselő 
úr is megkaphatja. Javasolja, közösen tekintsék át az ügyet. Nehéz a felelőst 
megtalálni. Több százmillió Ft-os beruházás a suvadás felszámolása, ami nem 
is biztos, hogy a legjobb és a végleges verzió. 
 
Zámbó Tiborné: Komlóstető településszerkezetileg zsáktelepülésként 
definiálható. Az egy irányból történő megközelíthetőség komoly gondot jelent. A 
Puskin utcában halálos baleset történt, ami a forgalmat hosszú órákra 
megbénította. Két kivezető útra lenne szükség. Jó volna megoldást találni a 
kialakult helyzetre.  
Kérdése, van-e arra lehetőség, hogy a 19-es busz a Báthori soron keresztül 
közlekedjen.  
A zebrák, az útburkolati jelek felfestése halaszthatatlan a választókerületében. 
 
Polgármester: Nem ért egyet Tapolca-Komlóstető összekötésével. 
Kivizsgáltatja a felvetéseket  és képviselő asszony írásban, 15 napon belül 
választ kap. 
 
Szebeni Péter: A Sport Csarnok felújítása során a mozgáskorlátozottak 
igényeit is figyelembe vették, az épület megközelíthető és használható.  
A Városgazda Kht. a Szinva parti kutyafuttató mentén több edényzetet is 
kihelyezett. Kéri a kutyatulajdonosokat vegyék igénybe az eszközöket az ürülék 
összegyűjtéséhez. 
 
Polgármester: Juga György részére a válaszlevelet október 10-én helyezték a 
képviselői ládába.   
A Gyermekközpontú Vadaspark előterjesztést sürgősséggel kell 
megtárgyalniuk, mert 3 nap áll rendelkezésre a kiegészítéséhez. Kéri a 
Közgyűlést szavazzon az előterjesztés napirendre történő felvételéről.  
 

A Közgyűlés 29 igen, 0 nem,  
0  tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 16 fő) az ülés 
napirendjére felvette a 
sürgősségi indítványt. 
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6. sürgősségi napirend tárgya:  „A gyermekközpontú Vadaspark 
szolgáltatásainak fejlesztése” tárgyban  
benyújtott pályázat kiegészítésére 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester  
 
Polgármester:  A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgármester:  Zárt ülést rendel el. 
 
--- zárt ülés után --- 
 
Az előterjesztésekről történő tételes szavazás következik: 
 
 
1. napirend tárgya: Tisztségviselői beszámoló 
 
Polgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett. 
Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
 
A Közgyűlés 28 igen, 1 nem,  
11 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) meghozta a 

 
VII-240/70.160-8/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Tisztségviselői beszámoló 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a 2005. szeptember 01. – 2005. 
szeptember 30. közötti időszakra vonatkozó tisztségviselői beszámolót 
elfogadta. 
 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Polgármesteri Kabinet 
Határidő:  folyamatos 
 
 
2. napirend tárgya:  Javaslat a talajterhelési díjjal kapcsolatos helyi 

szabályokról szóló 18/2004. (VI. 9.) sz. önkormányzati 
rendelet módosítására 

 
Polgármester: Az előterjesztés szerinti rendelet-tervezethez a Jogi, Igazgatási, 
Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság nyújtott be módosítót, melyet 
előterjesztőiként elfogad, azzal a kiegészítéssel, hogy a lábjegyzetben foglaltak 
az indokolási részbe kerüljenek be. 
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A Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság: 
 
A Bizottság indítványozza, hogy a rendelettervezetben szereplő lábjegyzetek 
kerüljenek törlésre. 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti rendelet-
tervezetet. A rendeletalkotáshoz 25 igen szavazat szükséges. 

 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) megalkotta a 
41/2005. sz. rendeletét a 
talajterhelési díjjal kapcsola-
tos helyi szabályokról szóló 
rendelet módosításáról. 
 

(Rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
 

 
3. napirend tárgya:  Javaslat a szociális ellátásokról és a 

lakbértámogatás helyi szabályairól szóló 19/2003. 
(V. 12.) sz. rendelet módosítására 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti rendelet-tervezetet 
A rendeletalkotáshoz 25 igen szavazat szükséges. 
 

 
A Közgyűlés 40 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) megalkotta a 
42/2005. sz. rendeletét a 
szociális ellátásokról és a 
lakbértámogatás helyi 
szabályairól szóló rendelet 
módosításáról. 
 

(Rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
 

 
 

4.  napirend tárgya:  Javaslat a rendszeres és rendkívüli 
gyermekvédelmi támogatás, valamint a gyermekek 
napközbeni ellátása keretében biztosított étkeztetés 
személyi térítési díj-kedvezmények helyi 
szabályairól szóló 48/2003, (X. 7.) sz. rendelet 
módosítására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti rendelet-tervezetet. A rendeletalkotáshoz 25 igen szavazat 
szükséges. 
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A Közgyűlés 38 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 5 fő) megalkotta a 
43/2005. sz. rendeletét a 
rendszeres és rendkívüli 
gyermekvédelmi támogatás, 
valamint a gyermekek 
napközbeni ellátása 
keretében biztosított 
étkeztetés személyi térítési 
díj kedvezményének helyi 
szabályairól szóló rendelet 
módosításáról. 
 

(Rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
 
5.  napirend tárgya:  Javaslat a közigazgatási hatósági eljárás és 

szolgáltatás általános szabályairól szóló 2004. évi 
CXL. törvényhez kapcsolódó jogharmonizációs 
feladatok elvégzésére 

 
Polgármester: Az előterjesztés két rendelet-tervezetet tartalmaz. Módosító 
indítvány az előterjesztőin kívül nem érkezett. 

 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
A közigazgatási hatósági eljárás és szolgáltatás általános szabályairól szóló 
2004. évi CXL. törvény 167. §-a az alábbiak szerint rendelkezik: 
 
(1) A hatóság az elektronikus ügyintézés, illetve szolgáltatás teljesítéséhez 

csak olyan informatikai rendszert vehet igénybe, amely biztosítja a 
hatóságok egymás közötti, valamint az ügyfelekkel való biztonságos 
kapcsolatát, az adatvédelmi szabályoknak megfelelő adatkezelést és a 
hiteles dokumentumcserét, továbbá az elektronikus iratoknak a 
jogszabályban meghatározott formában és a levéltári szabályokban 
meghatározott ideig történő archiválását, továbbá alkalmas más, az említett 
célt szolgáló informatikai rendszerekkel történő együttműködésre. 

 
(2) Az (1) bekezdés szerinti követelményrendszer magában foglalja: 
a) a szolgáltatások nyújtásához igénybe vett informatikai eszközökkel, 
alkalmazásokkal, számítógépes programokkal, 
b) az ügyfelek számára szükséges tájékoztatásokkal és azok hozzáférhetővé 
tételével, 
c) az egyes szolgáltatások együttes működtetésének biztosíthatóságával, 
d) az elektronikus úton benyújtott kérelemhez rendelt elektronikus érkeztető 
szám képzésével  
kapcsolatos előírásokat. 
Az elektronikus ügyintézés részletes szabályairól, az elektronikus ügyintézést 
lehetővé tevő informatikai rendszerek biztonságáról, együttműködési 
képességéről és egységes használatáról szóló Korm. rendeleteket (193/2005. 
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(IX.22) Korm. rendelet, és a 195/2005 (IX.22) Korm. rendelet) azonban csak 
2005. szeptember 22-én hirdették ki.  
A rendeletek értelmében az egyes eljárási cselekmények elektronikus úton 
történő végzéséhez ún. biztonságos informatikai célrendszerre (szoftver és 
hardver eszközök) van szükség, melyek eljárási és biztonsági 
követelményeinek teljesítéséről az eljáró hatóságnak kell gondoskodnia. Az 
Informatikai célrendszer "üzembe állítása" a feladat komplexitása miatt 
hosszabb időt vesz igénybe, ezért javaslom, hogy az objektív feltételek 
hiányára tekintettel a közigazgatási hatósági ügyekben (közigazgatási hatósági 
és önkormányzati hatósági ügyekben) az elektronikus ügyintézést – a mellékelt 
rendelet-tervezet elfogadásával a Közgyűlés zárja ki. 
 
A Ket. 8. § (1) bekezdése alapján a közigazgatási hatósági eljárásban az egyes 
eljárási cselekmények törvény, kormányrendelet és önkormányzati rendelet 
eltérő rendelkezése hiányában, jogszabályban meghatározott módon, 
elektronikus úton is gyakorolhatók. 
 
Ha az elektronikus ügyintézés objektív feltételei hiányoznak, ennek kizárásáról 
kell rendelkezni. Ennek szabályozása történhet ágazati, vagy egy önálló, csak e 
tárgykört részletező helyi rendeletben. 
 
A fentiek alapján kérem a tisztelt Közgyűlést, hogy az előterjesztői módosító 
indítvány mellékletét képező formában a szükséges rendeletet megalkotni 
szíveskedjen.  

 
Polgármester: Kéri, szavazzanak az 1. sz. rendelet-tervezet elfogadásáról, 
figyelemmel az előterjesztői módosítóban foglaltakra is. 
A rendeletalkotáshoz legalább 25 igen szavazat szükséges. 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és     
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) megalkotta a 
44/2005. sz. rendeletét az 
önkormányzat egyes 
rendeleteinek felülvizsgá-
latáról. 
 

(Rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
 
Polgármester: Kéri, szavazzanak az 2. sz. rendelet-tervezet elfogadásáról, 
figyelemmel az előterjesztői módosítóban foglaltakra is.A rendeletalkotáshoz 
legalább 25 igen szavazat szükséges. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és     
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) megalkotta a 
45/2005. sz. rendeletét az 
elektronikus ügyintézés 
szabályairól. 
 

(Rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
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6. napirend tárgya:  Miskolc városi villamosvasút fejlesztése 
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett A határozati javaslat 2. és 3. 
pontja A./ és B./ változatot tartalmaz. 
Először a 2.pont  A./ változatát teszi fel szavazásra. 

 
 
A Közgyűlés 0 igen, 33 nem, 5 
tartózkodó szavazatot (nem 
szavazott: 5 fő) adott a 2/A. 
változatra. 

 
 
Következik a 2.pont B./ változatáról történő szavazás: 

 
 
A Közgyűlés 40 igen, 0 nem, 5 
tartózkodó szavazatot (nem 
szavazott: 3 fő) adott a 2/B. 
változatra. 
 
 

A Közgyűlés a 2.pont B./ változatát fogadta el. 
A 3.pont A./ változatáról történő szavazás következik: 
 

 
A Közgyűlés 0 igen, 36 nem 2 
tartózkodó szavazatot (nem 
szavazott: 5 fő) adott a 3/A. 
változatra. 

 
 
A 3.pont B./ változatáról történő szavazás következik: 
 

 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem 0 
tartózkodó szavazatot (nem 
szavazott: 4 fő) adott a 3/B. 
változatra. 

 
 
A Közgyűlés a 3.pont B./ változatát fogadta el. 
 
Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel szavazásra, az előző 
szavazások eredményét is figyelembe véve. 
 

A Közgyűlés 40 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott:  3 fő) meghozta a  
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VIII-241/71.571/2005. sz.  H A T Á R O Z A T-ot: 
 

Tárgy: Miskolc városi villamosvasút fejlesztése 
 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Miskolc városi 
villamosvasút fejlesztése” című előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
1. A Közgyűlés kifejezi azon szándékát, hogy a „Miskolc városi villamosvasút 

fejlesztése” tárgyú, EU-támogatásra számot tartó nagyprojektet meg 
kívánja valósítani, EU-támogatás és állami forrásbiztosítás függvényében.  

 
Felelős:   Polgármester   
Közreműködik: Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési 

Főosztály 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
   MVK Rt. 
Határidő:   folyamatos 
 
 

2. A megvalósítandó nagyprojekt tartalma az alábbiak szerint meghatározott: 
 

1. Tiszai pályaudvar – Diósgyőr végállomások forgalmi, javítótelepi és 
bekötő vágányok és tartozékainak rekonstrukciója. 

2. Villamos járműbeszerzés és a javító csarnok alkalmassá tétele. 
3. Villamos járműfelújítás és átalakítás.  
4. Diósgyőri végállomás – Felső-Majláth vonalhosszabbítás, új 

végállomás kialakítása.  
 

Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési 

Főosztály 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
   MVK Rt. 
Határidő:   2009. december 31. 

 
A Közgyűlés elfogadja a vonalhosszabbítás tárgyában készített 
megvalósíthatósági tanulmány eredményét. (Jobb fekvésű villamos pálya 
az Árpád utca nyomvonalán, jobb oldali hurokvágánnyal a LÁÉV telep 
területén.) Az érvényben lévő Szabályozási Terv módosítását szükséges 
elkészíteni.  
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Polgármesteri Kabinet Főépítészi Csoport 

 Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési 
Főosztály 

 MVK Rt. 
Határidő:  2006. december 31. (Szabályozási Terv módosítása 

esetében 2006. április 30.) 
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3. A Közgyűlés vállalja, hogy a „Miskolc városi villamosvasút fejlesztése” 
tárgyú projekt előkészítéséhez:  

 
Az Önkormányzat 2005. évi költségvetésében a „Pályázatok és 
energiaracionalizálási pályázatok önrésze” sorról 36.000.000,-Ft saját 
forrást biztosít a 107 millió Ft-os vissza nem térítendő állami támogatás 
kiegészítéseként.  
Az előkészítő munkákkal kapcsolatban felmerülő, a 143 millió Ft-ot 
meghaladó költségek finanszírozhatósága érdekében meg kell vizsgálni 
az MVK Rt. saját fejlesztési forrásai bevonásának lehetőségét, valamint az 
Önkormányzat által – a 2006. évi költségvetés terhére – biztosítható saját 
forrás nagyságrendjét.  

 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési 

Főosztály 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   2006. december 31. 

 
 
4. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nagyprojekt konkrét 

megvalósításához szükséges önrész finanszírozhatóságával kapcsolatban 
– kormányzati forrásvállalás tekintetében – tárgyalásokat 
kezdeményezzen.  Az önrész biztosítása érdekében meg kell vizsgálni 
egyéb források (pld. az MVK Rt. saját fejlesztési forrásai, stb.) 
bevonásának lehetőségét, valamint az Önkormányzat által biztosítható 
fejlesztési pénzeszközök nagyságrendjét is.  

 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési 

Főosztály 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
   MVK Rt. 
Határidő:   2006. december 31. 
 

 
8. napirend tárgya: Javaslat a Semmelweis Kórház-Rendelőintézet 

Egyetemi Oktató Kórház 2005. évi normatíván felüli és 
normatíván belüli kapacitás-pályázat benyújtására 

 
Polgármester: Módosító indítvány az előterjesztőin kívül nem érkezett.  
 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
Az előterjesztés elkészítését követően érkezett meg a Polgármesteri Hivatalhoz 
a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Egészségbiztosítási Pénztár 56.126-15/2005. 
számú 2005. október 7-én kelt levele, mely szerint a 2004. október 31-ig 
benyújtott többletkapacitási pályázatok közül csak a haemodinamikai, 
onkológiai, sürgősségi, egy napos sebészeti és az intézeti hospice ellátásra 
vonatkozó pályázatokat bírálta el az OEP.  A hivatkozott levél szerint 
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amennyiben 2005. október 31-ig nem kerül közzétételre az Egészségügyi 
Közlönyben a 2004. évben benyújtott többletkapacitás pályázat elbírálásának 
eredménye, úgy javasolta, hogy az Önkormányzat továbbra is tartsa fenn az 
elmúlt évi többletkapacitás befogadása iránti igényt, melyben fel kell tüntetni a 
többletkapacitás pontos megnevezését.  
 
Fenti útmutatás értelmében az Önkormányzat 2005. évi határozatában nem 
szükséges megismételni a tavalyi többletkapacitás iránti pályázatokban 
foglaltakat, elégséges a pályázat fenntartásának kimondása. Emiatt 
értelemszerűen módosítani kell a 2005. évi többletkapacitási pályázat tartalmát, 
és a határozati javaslatot is, mely az eredeti előterjesztés címével ellentétben 
nem tartalmaz normatíván belüli kapacitás-lekötés módosítási kérelmet.  
 
Tájékoztatom a Tisztelt Közgyűlést, hogy az előterjesztés elkészítését követően 
a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet Egyetemi Oktató Kórház Főigazgatója 
kiegészítette a többletkapacitás pályázatot, mely szerint a kórház 2005. évben a 
klinikai mammográfia végzése céljából 10 óra képalkotó diagnosztikai 
szakóraszám többletkapacitáson felül pályázatot kívánnak előterjeszteni 
- járóbeteg ellátás keretében, képalkotó diagnosztikai eljárás beindításával 

a regionális feladatok ellátására céljából, MR készülék működtetése 
érdekében új eljárás, új eszköz és heti 84 szakorvosi óra 
többletkapacitás befogadására, illetve 

- járóbeteg ellátás keretében, az osteoporosis-klimax ellátáshoz 
denzitometer működtetéssel új eljárás és új eszköz többletkapacitás 
befogadására.     

 
Fentiekre tekintettel előterjesztői módosító indítványt terjesztek elő az 
előterjesztéshez csatolt határozati javaslat kicserélésére az alábbiak szerint: 
 
” 1.) A Közgyűlés fenntartja a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet Egyetemi 
Oktató Kórház 2004. október 31-ig benyújtott többletkapacitás iránti kérelmét.  
Amennyiben 2005. október 31-ig kihirdetésre kerül az elmúlt évi pályázat 
többletkapacitás eredménye és azt részben, vagy egészben nem fogadta be az 
OEP, úgy az Önkormányzat – változatlan tartalommal - 2005. október 31-ig 
újból pályázatot terjeszt elő a tavalyi sikertelen pályázati elemekre, az alábbi 
többletkapacitásokra:   
- felnőtt csontvelő transzplantációs eljárás bevezetéséhez és 

működtetéséhez, 
-     IVF- Reprodukciós eljárás alkalmazására,   
- a járóbeteg ellátás keretében audiológiai szakrendelés bevezetése, 

hallókészülékek kiadásának engedélyezése, továbbá számítógépes 
illesztés, illetve programozás és lenyomatvétel, valamint ehhez 10 
szakorvosi óraszám engedélyezése,  

- a kardiológiai ellátás keretében „transoeseophagiális echo vizsgálat”  új 
eljárás és ehhez 10 szakorvosi többletóraszám, 

- a bőrgyógyászati fekvő és járóbetegek soft laser kezelés érdekében új 
eljárás és új eszköz befogadására irányul, szakorvosi óraszám bővítése 
nélkül.  
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2.) A Közgyűlés - az 1.) pontban foglaltakon felül -  egyetért a Semmelweis 
Kórház- Rendelőintézet Egyetemi Oktató Kórház által előkészített 2005. évi 
többletkapacitás befogadására irányuló kérelmével, amely    
- klinikai mammográfia végzés céljából + 10 óra képalkotó 

diagnosztikai szakóraszám befogadására irányul, 
- járóbeteg ellátás keretében, képalkotó diagnosztikai eljárás beindításával 

a regionális feladatok ellátására céljából, MR készülék működtetése 
érdekében új eljárás, új eszköz és heti 84 szakorvosi óra 
többletkapacitás befogadására, illetve 

- járóbeteg ellátás keretében, az osteoporosis-klimax ellátáshoz 
denzitometer működtetéssel új eljárás és új eszköz többletkapacitás 
befogadására irányul.     

 
A módosítás a normatíván belüli kapacitáslekötés- módosítás iránti pályázat 
elbírálását követően megkötendő finanszírozási szerződés módosításával 
egyidejűleg lép hatályba.    
 
A klinikai mammográfia végzés céljából + 10 óra képalkotó diagnosztikai 
szakóraszám befogadására irányuló többletkapacitás pályázat 
eredményessége esetén a Közgyűlés előzetesen hozzájárul a Semmelweis 
Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház, valamint az AA-MED 
Kereskedelmi, Szolgáltató Kft. (3529 Miskolc, Csabai kapu 9-11.) által – 
mammográfiai vizsgálat végzésére kötött közreműködői szerződés 
módosításához, melynek eredményeként 10 képalkotó diagnosztikai szakorvosi 
óraszámmal emelkedik a közreműködő tevékenysége. 
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:   közgyűlést követően azonnal, illetve folyamatos 
Közreműködik: Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató  
                          Kórház  Főigazgatója, 

Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 
Főosztály 

 
3.) Utasítja a Polgármestert és a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet 
Főigazgatóját, a pályázat B.-A-.Z. Megyei Egészségbiztosítási Pénztárához 
történő benyújtására és a fentiekkel összefüggő további intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő:   folyamatos, illetve 2005. október 31. 
Felelős:     Polgármester 
Közreműködik: Semmelweis Kórház Rendelőintézet és Egyetemi Oktató 

Kórház 
                    Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai       
                                 Főosztály   ” 

 
  
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot, figyelemmel az előterjesztői módosítóban foglaltakra is. 
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A Közgyűlés 40 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) meghozta a  

 
VIII-242/71.573/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Semmelweis Kórház- Rendelőintézet Egyetemi Oktató Kórház 

2005. évi normatíván felüli és normatíván belüli kapacitás 
pályázat benyújtása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 
Semmelweis Kórház- Rendelőintézet Egyetemi Oktató Kórház 2005. évi 
normatíván felüli és normatíván belüli kapacitás pályázat benyújtására című 
előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
1.) A Közgyűlés fenntartja a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet Egyetemi 

Oktató Kórház 2004. október 31-ig benyújtott többletkapacitás iránti 
kérelmét.  

 
Amennyiben 2005. október 31-ig kihirdetésre kerül az elmúlt évi pályázat 
többletkapacitás eredménye és azt részben, vagy egészben nem fogadta 
be az OEP, úgy az Önkormányzat – változatlan tartalommal - 2005. 
október 31-ig újból pályázatot terjeszt elő a tavalyi sikertelen pályázati 
elemekre, az alábbi többletkapacitásokra:   

 
- felnőtt csontvelő transzplantációs eljárás bevezetéséhez és 

működtetéséhez, 
- IVF- Reprodukciós eljárás alkalmazására,   
- a járóbeteg ellátás keretében audiológiai szakrendelés bevezetése, 

hallókészülékek kiadásának engedélyezése, továbbá számítógépes 
illesztés, illetve programozás és lenyomatvétel, valamint ehhez 10 
szakorvosi óraszám engedélyezése,  

- a kardiológiai ellátás keretében „transoeseophagiális echo vizsgálat”  új 
eljárás és ehhez 10 szakorvosi többletóraszám, 

- a bőrgyógyászati fekvő és járóbetegek soft laser kezelés érdekében új 
eljárás és új eszköz befogadására irányul, szakorvosi óraszám bővítése 
nélkül.  

 
2.) A Közgyűlés - az 1.) pontban foglaltakon felül -  egyetért a Semmelweis 

Kórház- Rendelőintézet Egyetemi Oktató Kórház által előkészített 2005. 
évi többletkapacitás befogadására irányuló kérelmével, amely    

 
- klinikai mammográfia végzés céljából + 10 óra képalkotó diagnosztikai 

szakóraszám befogadására irányul, 
- járóbeteg ellátás keretében, képalkotó diagnosztikai eljárás beindításával 

a regionális feladatok ellátására céljából, MR készülék működtetése 
érdekében új eljárás, új eszköz és heti 84 szakorvosi óra többletkapacitás 
befogadására, illetve 
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- járóbeteg ellátás keretében, az osteoporosis-klimax ellátáshoz 
denzitometer működtetéssel új eljárás és új eszköz többletkapacitás 
befogadására irányul.     

 
A módosítás a normatíván belüli kapacitáslekötés- módosítás iránti 
pályázat elbírálását követően megkötendő finanszírozási szerződés 
módosításával egyidejűleg lép hatályba.    
 
A klinikai mammográfia végzés céljából + 10 óra képalkotó diagnosztikai 
szakóraszám befogadására irányuló többletkapacitás pályázat 
eredményessége esetén a Közgyűlés előzetesen hozzájárul a 
Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház, 
valamint az AA-MED Kereskedelmi, Szolgáltató Kft. (3529 Miskolc, Csabai 
kapu 9-11.) által – mammográfiai vizsgálat végzésére kötött közreműködői 
szerződés módosításához, melynek eredményeként 10 képalkotó 
diagnosztikai szakorvosi óraszámmal emelkedik a közreműködő 
tevékenysége. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató 

Kórház  Főigazgatója, 
 Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 
Főosztály 

Határidő:  közgyűlést követően azonnal, illetve folyamatos 
 
 
3.) Utasítja a Polgármestert és a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet 

Főigazgatóját, a pályázat B.-A-.Z. Megyei Egészségbiztosítási 
Pénztárához történő benyújtására és a fentiekkel összefüggő további 
intézkedések megtételére. 

 
Felelős:    Polgármester 
Közreműködik:   Semmelweis Kórház Rendelőintézet és Egyetemi Oktató 

Kórház 
Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 
Főosztály    

Határidő:  folyamatos, illetve 2005. október 31. 
 

 
 
 
9. napirend tárgya:  Javaslat a Diósgyőri Kórház 2005. évi normatíván 

felüli és normatíván belüli kapacitáslekötési-
módosítási pályázat benyújtására 

 
 
Polgármester: A napirendhez szintén előterjesztői módosító került benyújtásra, 
amelybe beépítésre került az Egészségügyi Bizottság által benyújtott módosító 
is, figyelemmel az előterjesztés tárgyalásakor elhangzott pontosításra is.  
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Előterjesztői módosító indítvány: 
 
Az előterjesztés elkészítését követően érkezett meg a Polgármesteri Hivatalhoz 
a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Egészségbiztosítási Pénztár 56.126-15/2005. 
számú 2005. október 7-én kelt levele, mely szerint a 2004. október 31-ig 
benyújtott többletkapacitási pályázatok közül csak a haemodinamikai, 
onkológiai, sürgősségi, egy napos sebészeti és az intézeti hospice ellátásra 
vonatkozó pályázatokat bírálta el az OEP.  A hivatkozott levél szerint 
amennyiben 2005. október 31-ig nem kerül közzétételre az Egészségügyi 
Közlönyben a 2004. évben benyújtott többletkapacitás pályázat elbírálásának 
eredménye, úgy javasolta, hogy az Önkormányzat továbbra is tartsa fenn az 
elmúlt évi többletkapacitás befogadása iránti igényt, melyben fel kell tüntetni a 
többletkapacitás pontos megnevezését.  
 
Fenti útmutatás értelmében az Önkormányzat 2005. évi határozatában nem 
szükséges megismételni a tavalyi többletkapacitás iránti pályázatokban 
foglaltakat, elégséges a pályázat fenntartásának kimondása. Emiatt 
értelemszerűen módosítani kell a 2005. évi többletkapacitási pályázat tartalmát, 
és a határozati javaslatot is.  
 
Tájékoztatom a Tisztelt Közgyűlést, hogy az előterjesztés elkészítését követően 
a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Igazgatója módosítást kezdeményezett a 
normatíván belüli kapacitás-lekötés pályázat tekintetében, egyeztetve az 
ÁNTSZ Megyei Intézet  tisztifőorvosával is. A módosítás szerint a normatíván 
belüli kapacitás pályázat az alábbiak szerint változik:  
- az Onkológiai szakrendelés 15 szakorvosi órájának átadása  

Neuromuscularis szakambulancia részére,   
- az Onkológiai szakrendelés 11 órájának átadása a Kórbonctan 

kórszövettani osztály részére,  
- a Gyermek-nőgyógyászati 5 szakorvosi órájának átadása a 

Kórbonctan kórszövettani osztály részére,  
- a Gyermek-nőgyógyászat 5 szakorvosi órájának átadása a 

Semmelweis Kórházzal közreműködési szerződéses  jogviszonyban álló 
AA-MED Kft. részére epekő ambulancia működtetésére. 

 
Fentiekre tekintettel előterjesztői módosító indítványt terjesztek elő az 
előterjesztéshez csatolt határozati javaslat kicserélésére az alábbiak szerint: 
 
„ 1.) A Közgyűlés fenntartja a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet a 2004. október 
31-ig benyújtott többletkapacitás iránti kérelmét.  
Amennyiben 2005. október 31-ig kihirdetésre kerül az elmúlt évi pályázat 
többletkapacitás eredménye és azt részben, vagy egészben nem fogadta be az 
OEP, úgy az Önkormányzat a határozati javaslat 1. számú melléklete szerint 
2005. október 31-ig újból pályázatot terjeszt elő többletkapacitás elnyerésére:   
- a Traumatológiai és Kézsebészeti Osztályán nagyizületi, valamint kéz 

kisizületi protézis beültetési eljárás bevezetése,  
- a Központi Aneszteziológiai és Intenzív Terápiás Osztály bővítésére, 

elsődlegesen a kiemelt prioritású variáció, másodlagosan a minimál 
variáció szerint, 
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- 20 Ápolási és 45 Neurológiai-Stroke ágy fekvőbeteg szakellátásra 
vonatkozó többletkapacitás meghosszabbítására irányuló pályázat 
benyújtására az eredeti írt indokokkal.  

 
2.) A Közgyűlés egyetért a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet normatíván 
belüli kapacitáslekötés- módosítás iránti kérelmével. Miskolc Megyei Jogú 
Város Önkormányzata, mint a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet fenntartója 
kérelmet terjeszt elő az Országos Egészségbiztosítási Pénztár területileg 
illetékes szervénél a Kórház normatíván belüli kapacitáslekötés- 
módosítására a határozati javaslat 2. számú mellékletében foglaltak szerint:    
- az Onkológiai szakrendelés 35 lekötött szakorvosi órájából 15 

szakorvosi órája átadása a Neuromuscularis szakambulancia  
részére, 

- az Onkológiai szakrendelés 35 lekötött szakorvosi órájából további 
11 óra átadása  a Kórbonctan kórszövettani osztály  részére,  

- Gyermek-nőgyógyászati 20 szakorvosi óraszámából 5 szakorvosi óra 
átadása a Kórbonctan kórszövettani osztály részére, 

- a Gyermek-nőgyógyászat 20 szakorvosi óraszámából további 5 
szakorvosi óra átadása a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és 
Egyetemi Oktató Kórház (Miskolc, Csabai kapu 9-11.) gastroenterológiai  
járóbeteg-szakellátás 5 szakorvosi órával történő megemelésére. 

 
A módosítás a normatíván belüli kapacitáslekötés- módosítás iránti pályázat 
elbírálását követően megkötendő finanszírozási szerződés módosításával 
egyidejűleg lép hatályba.    
 
A normatíván belüli kapacitás lekötési pályázat utolsó pontjában foglaltak  
eredményessége esetén a Közgyűlés előzetesen hozzájárul a Semmelweis 
Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház, valamint az AA-MED 
Kereskedelmi, Szolgáltató Kft. (3529 Miskolc, Csabai kapu 9-11.) által – epekő 
zúzással összefüggésben  -  kötött közreműködői szerződés módosításához, 
melynek eredményeként 5 gastroenterológiai szakorvosi óraszámmal 
emelkedik a közreműködő tevékenysége. 
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:   közgyűlést követően azonnal, illetve folyamatos 
Közreműködik: Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Igazgatója, 
                           Semmelweis Kórház-Rendelőintézet Főigazgatója,   
    Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 

Főosztály 
 
3.) Utasítja a Polgármestert és a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Igazgatóját, 
a pályázat B.-A-.Z. Megyei Egészségbiztosítási Pénztárához történő 
benyújtására és a fentiekkel összefüggő további intézkedések megtételére. 
 
Határidő:   folyamatos, illetve 2005. október 31. 
Felelős:     Polgármester 
Közreműködik:  Diósgyőri Kórház Rendelőintézet Igazgatója 
                           Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai       
                            Főosztály  
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Az Egészségügy Bizottság módosító indítványa: 
 
A bizottság indítványozza, hogy a határozati javaslat 2.) pontja az alábbiak 
szerint  módosuljon: 
 
„2.) A Közgyűlés egyetért a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet normatíván 
belüli kapacitáslekötés- módosítás iránti kérelmével. Miskolc Megyei Jogú 
Város Önkormányzata, mint a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet fenntartója 
kérelmet terjeszt elő az Országos Egészségbiztosítási Pénztár területileg 
illetékes szervénél a Kórház normatíván belüli kapacitáslekötés- 
módosítására a határozati javaslat 2. számú mellékletében foglaltak szerint:    
- az Onkológiai szakrendelés 35 lekötött szakorvosi órájából 15 

szakorvosi órája átadása a Neuromuscularis szakambulancia  
részére, 

- az Onkológiai szakrendelés 35 lekötött szakorvosi órájából további 
11 óra átadása a Kórbonctan kórszövettani osztály  részére,  

- Gyermek-nőgyógyászati 20 szakorvosi óraszámából 5 szakorvosi óra 
átadása a Kórbonctan kórszövettani osztály részére, 

- a Gyermek-nőgyógyászat 20 szakorvosi óraszámából további 5 
szakorvosi óra átadása a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és 
Egyetemi Oktató Kórház (Miskolc, Csabai kapu 9-11.) gastroenterológiai  
járóbeteg-szakellátás 5 szakorvosi órával történő megemelésére. 

 
A módosítás a normatíván belüli kapacitáslekötés- módosítás iránti pályázat 
elbírálását követően megkötendő finanszírozási szerződés módosításával 
egyidejűleg lép hatályba.    
 
A normatíván belüli kapacitás lekötési pályázat utolsó pontjában foglaltak  
eredményessége esetén a Közgyűlés előzetesen hozzájárul a Semmelweis 
Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház, valamint az AA-MED 
Kereskedelmi, Szolgáltató Kft. (3529 Miskolc, Csabai kapu 9-11.) által – epekő 
zúzással összefüggésben  -  kötött közreműködői szerződés módosításához, 
melynek eredményeként 5 gastroenterológiai szakorvosi óraszámmal 
emelkedik a közreműködő tevékenysége. 
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:   közgyűlést követően azonnal, illetve folyamatos 
Közreműködik: Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Igazgatója, 
                          Semmelweis Kórház-Rendelőintézet Főigazgatója,   

Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 
Főosztály” 

 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot, figyelemmel az előterjesztői módosítóban foglaltakra is. 
 

A Közgyűlés 40 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) meghozta a  
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VIII-243/71.574/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Diósgyőri Kórház 2005. évi normatíván felüli és normatíván 

belüli kapacitáslekötési-módosítási pályázat benyújtása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Diósgyőri 
Kórház- Rendelőintézet 2005. évi normatíván felüli és normatíván belüli 
kapacitáslekötés- módosítási pályázat benyújtására” című előterjesztést.  
 
1.) A Közgyűlés fenntartja a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet a 2004. 

október 31-ig benyújtott többletkapacitás iránti kérelmét.  
Amennyiben 2005. október 31-ig kihirdetésre kerül az elmúlt évi pályázat 
többletkapacitás eredménye és azt részben, vagy egészben nem fogadta 
be az OEP, úgy az Önkormányzat a határozati javaslat 1. számú 
melléklete szerint 2005. október 31-ig újból pályázatot terjeszt elő 
többletkapacitás elnyerésére:   

 
- a Traumatológiai és Kézsebészeti Osztályán nagyizületi, valamint kéz 

kisizületi protézis beültetési eljárás bevezetése,  
- a Központi Aneszteziológiai és Intenzív Terápiás Osztály bővítésére, 

elsődlegesen a kiemelt prioritású variáció, másodlagosan a minimál 
variáció szerint, 

- 20 Ápolási és 45 Neurológiai-Stroke ágy fekvőbeteg szakellátásra 
vonatkozó többletkapacitás meghosszabbítására irányuló pályázat 
benyújtására az eredeti írt indokokkal.  

 
2.) A Közgyűlés egyetért a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet normatíván 

belüli kapacitáslekötés- módosítás iránti kérelmével. Miskolc Megyei Jogú 
Város Önkormányzata, mint a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet 
fenntartója kérelmet terjeszt elő az Országos Egészségbiztosítási Pénztár 
területileg illetékes szervénél a Kórház normatíván belüli kapacitáslekötés- 
módosítására a határozati javaslat 2. számú mellékletében foglaltak 
szerint:    

 
- az Onkológiai szakrendelés 35 lekötött szakorvosi órájából 15 szakorvosi 

órája átadása a Neuromuscularis szakambulancia  részére, 
- az Onkológiai szakrendelés 35 lekötött szakorvosi órájából további 11 óra 

átadása a Kórbonctan kórszövettani osztály részére,  
 
- Gyermek-nőgyógyászati 20 szakorvosi óraszámából 5 szakorvosi óra 

átadása a Kórbonctan kórszövettani osztály részére, 
- a Gyermek-nőgyógyászat 20 szakorvosi óraszámából további 5 

szakorvosi óra átadása a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és 
Egyetemi Oktató Kórház (Miskolc, Csabai kapu 9-11.) gastroenterológiai 
járóbeteg-szakellátás 5 szakorvosi órával történő megemelésére. 

 
A módosítás a normatíván belüli kapacitáslekötés- módosítás iránti 
pályázat elbírálását követően megkötendő finanszírozási szerződés 
módosításával egyidejűleg lép hatályba.    
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A normatíván belüli kapacitás lekötési pályázat utolsó pontjában foglaltak 
eredményessége esetén a Közgyűlés előzetesen hozzájárul a 
Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház, 
valamint az AA-MED Kereskedelmi, Szolgáltató Kft. (3529 Miskolc, Csabai 
kapu 9-11.) által – epekő zúzással összefüggésben - kötött közreműködői 
szerződés módosításához, melynek eredményeként 5 gastroenterológiai 
szakorvosi óraszámmal emelkedik a közreműködő tevékenysége. 

 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Igazgatója, 
                           Semmelweis Kórház-Rendelőintézet Főigazgatója,   

Egészségügyi, Családvédelmi és 
   Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 

Határidő:   közgyűlést követően azonnal, illetve folyamatos 
 

3.) Utasítja a Polgármestert és a Diósgyőri Kórház-Rendelőintézet 
igazgatóját, a pályázat B.-A-.Z. Megyei Egészségbiztosítási Pénztárához 
történő benyújtására és a fentiekkel összefüggő további intézkedések 
megtételére. 
 
Felelős:     Polgármester 
Közreműködik:  Diósgyőri Kórház Rendelőintézet Igazgatója 

Egészségügyi, Családvédelmi és 
Foglalkoztatáspolitikai Főosztály  

Határidő:         folyamatos, illetve 2005. október 31. 
 
 
 
10.  napirend tárgya:  Javaslat normatíván felüli kapacitás befogadására a 

járóbeteg fogászati szakellátáson belüli röntgen 
szakellátás engedélyezésére 

 
 
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
 
 
A Közgyűlés 40 igen, 0 nem,  
 0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) meghozta a  

 

 45 



VIII-244/71.575/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Javaslat normatíván felüli kapacitás befogadására, a járóbeteg 

fogászati szakellátáson belül röntgen szakellátás 
engedélyezésére 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „ Javaslat normatíván 
felüli kapacitás befogadására, a járóbeteg fogászati szakellátáson belül röntgen 
szakellátás engedélyezésére” című előterjesztést.  
 
1.) A Közgyűlés egyetért a Dr. Skapinyecz és Társa Egészségügyi, 

Kereskedelmi és Szolgáltató Kft.  2005. évi normatíván felüli 
kapacitáslekötésre irányuló kérelmével. Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata, az ellátás felelőseként 2005. évben többletkapacitás 
elnyerése iránti pályázatot kíván előterjeszteni a határozati javaslat 1. 
számú mellékletében foglaltak szerint, fogászati szakellátáson belül 
röntgen szakellátás és ehhez szükséges 30 nem szakorvosi óra 
befogadása iránt.  

 
Felelős:    Polgármester 
Közreműködik:   Egészségügyi, Családvédelmi és 
  Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
Határidő:    közgyűlést követően azonnal, illetve folyamatos 
 

2.) A Közgyűlés felkéri a Polgármestert a határozat végrehajtásával 
összefüggő intézkedések megtételére, a pályázat elnyerése esetén a 
feladat-átadási szerződés módosítására.  

 
Felelős:    Polgármester 
Közreműködik:    Egészségügyi, Családvédelmi és 
   Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
Határidő:    közgyűlést követően azonnal, illetve folyamatos 

 
 

(melléklet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
 
 
 
11. napirend tárgya:  Miskolc város integrált hajléktalan ellátása. A 

Magyar Máltai Szeretetszolgálat Miskolci 
Csoportjával, a Magyar Vöröskereszt B-A-Z Megyei 
Szervezetével, a „Napfényt az életnek” 
Alapítvánnyal kötött ellátási szerződések 
felülvizsgálata 

 
 
Polgármester: Módosító indítvány az előterjesztőin kívül nem érkezett.  
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Előterjesztői módosító indítvány: 
 
A határozati  javaslat első mondata helyesen: 
A Közgyűlés a 4.sz. melléklet szerinti szándéknyilatkozat alapulvételével  
egységes szerkezetben ellátási szerződést köt a  Magyar Máltai 
Szeretetszolgálat Miskolci Csoportjával  az  1. sz. melléklet szerint, a Magyar 
Vöröskereszt BAZ Megyei Szervezetével a 2. sz. melléklet szerint, és a  
„Napfényt az Életnek” Alapítvánnyal 3.  sz. melléklet szerint. 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot, figyelemmel az előterjesztőiben foglaltakra is. 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) meghozta a 
 

VIII-245/71.576/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 

Tárgy: Miskolc város integrált hajléktalan ellátása. A Magyar Máltai 
Szeretetszolgálat Miskolci Csoportjával, a Magyar 
Vöröskereszt BAZ Megyei Szervezetével, a „Napfényt az 
Életnek” Alapítvánnyal kötött ellátási szerződések 
felülvizsgálata 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Miskolc város integrált 
hajléktalan ellátása. A Magyar Máltai Szeretetszolgálat Miskolci Csoportjával, a 
Magyar Vöröskereszt BAZ Megyei Szervezetével, a „Napfényt az Életnek” 
Alapítvánnyal kötött ellátási szerződések felülvizsgálata” című előterjesztést és 
meghozza az alábbi határozatot: 
 
A Közgyűlés a 4. sz. melléklet szerinti szándéknyilatkozat alapulvételével 
egységes szerkezetben ellátási szerződést köt a Magyar Máltai 
Szeretetszolgálat Miskolci Csoportjával az 1. sz. melléklet szerint, a Magyar 
Vöröskereszt BAZ Megyei Szervezetével a 2. sz. melléklet, és a  „Napfényt az 
Életnek” Alapítvánnyal a 3. sz. melléklet szerint 
 
A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert az ellátási szerződések aláírására. 
 
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik:  Egészségügyi, Családvédelmi és  

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
                             Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
 

(ellátási szerződés a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
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12.  napirend tárgya:  A Területi Gondozószolgálat Alapító Okiratának, 
valamint a „Szeretet Alapítvány” Ellátási 
szerződésének módosítása 

 
Polgármester: Módosító indítványt az előterjesztőin kívül a Pénzügyi Bizottság 
nyújtott be. 
 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
A határozati javaslat  2. mondata helyesen: 
 
A Közgyűlés a tevékenység végzéséhez határozatlan időre, térítésmentesen – 
az ÁFA megfizetése mellett – a „Szeretet Alapítvány” használatába adja az 
önkormányzat tulajdonában lévő Miskolc, Rácz Ádám u. 35. sz. alatti 
ingatlanának  (hrsz: 20617/9/A/13.) 724 m2 összalapterületű helyiségcsoportját. 
 
 
Az 1. sz. mellékletben szereplő alapító okirat 3. pontjában  
 
a 4./ sorszám alatt helyesen Szirmai Szolgáltatási Központ Miskolc, Miskolci u. 
54. 
a 9./ sorszám alatt helyesen Martinkertvárosi Szolgáltatási Központ Miskolc, 
Zagyva u.1. 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel a Pénzügyi Bizottság módosító indítványát. 
 
A Pénzügyi Bizottság módosító indítványa: 

 
A Bizottság javasolja, hogy a határozati javaslat tervezet 2./ pontja az alábbiak 
szerint módosuljon: 
2./ ... 
A Közgyűlés a tevékenység végzéséhez határozatlan időtartamra, 1.000-Ft + 
ÁFA/év megfizetése mellett a „Szeretet Alapítvány” használatába adja az 
önkormányzat tulajdonában lévő Miskolc, Rácz Ádám u. 35. sz. alatti 
ingatlanának (20617/9.hrsz.) – eddig használt 634 m² alapterületű 
helyiségcsoportján túl – 187 m² alapterületű helyiségcsoportját. 

 
A Közgyűlés 11 igen, 27 nem,  
 2 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) a módosító 
indítványt elutasította. 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot, figyelemmel az előterjesztői módosítóban foglaltakra is. 
 

 
A Közgyűlés  39 igen, 0 nem,  
 0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) meghozta a  
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VIII-246/71.577/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Területi Gondozószolgálat Alapító Okiratának , valamint a 

„Szeretet Alapítvány” Ellátási Szerződésének módosítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „A Területi 
Gondozószolgálat Alapító Okiratának , valamint a „Szeretet Alapítvány” Ellátási 
Szerződésének módosítása” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
1./ A Közgyűlés jóváhagyja a Területi Gondozószolgálat  elnevezésű 

intézmény 1. sz. melléklet szerinti egységes szerkezetbe foglalt alapító 
okiratát. 

 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Egészségügyi, Családvédelmi és 
  Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
   Területi Gondozószolgálat Igazgatója 
Határidő:   azonnal 

 
2./ A Közgyűlés 2004. december 10. napján hozott X-274/60.708/2004. sz. 

határozatának 3./ pontjának rendelkezése alapján módosítja a  „Szeretet 
Alapítvány” ellátási szerződésének 2./ pontját az alábbiak szerint: 

 
A Közgyűlés a tevékenység végzéséhez határozatlan időre, 
térítésmentesen - az ÁFA megfizetése mellett - a „Szeretet Alapítvány” 
használatába adja az önkormányzat tulajdonában lévő Miskolc, Rácz 
Ádám u. 35. sz. alatti ingatlanának (20617/9.hrsz.) 724 m2 
összalapterületű helyiségcsoportját. 
Az ingatlan használatával kapcsolatos költségek, kiadások, valamint 
karbantartási költségek a „Szeretet Alapítványt” terhelik. 

 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Egészségügyi, Családvédelmi és 
   Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
   „Szeretet Alapítvány” 
Határidő:   azonnal 

 
3./ A Közgyűlés utasítja a MIK Rt. Igazgatóját, hogy az aláírt ellátási 

szerződés alapján az abban foglaltak figyelembevételével a „Szeretet 
Alapítvánnyal” kösse meg  az új  használati szerződést. 

 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  MIK Rt. 
Határidő:   azonnal 
 

(alapító okirat a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
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13.  napirend tárgya:  Javaslat a Területi Gondozószolgálat 
létszámkeretének módosítására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot.  

A Közgyűlés 40 igen, 0 nem,  
 0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) meghozta a  

VIII-247/71.578/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Területi Gondozószolgálat létszámkeretének módosítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a ”Javaslat Területi 
Gondozószolgálat létszámkeretének módosítására” című előterjesztést, 
mely alapján meghozta az alábbi határozatot: 
 
1.) A Közgyűlés a VI-197/71.186/2005. (VI.30.) számú határozattal 

jóváhagyott szociális intézményfenntartó társulási szerződésekre 
tekintettel engedélyezi a Területi Gondozószolgálat 
önkormányzati intézmény vezetőjének, hogy Miskolc Kistérség 
Többcélú Társulás  
a.) a jelzőrendszeres házi segítségnyújtás 1. számú szakmai 

központját működtető Miskolci intézményfenntartó társulás 
működtetése céljából 2005. október 01-től, 4 fő 
szakdolgozót, továbbá 1 fő egyéb foglalkoztatott személyt az 
intézményfenntartó társulás gazdálkodási és adminisztrációs 
feladatainak ellátására, 

b.) a Miskolc és Sajószentpéter városok támogató szolgálatát 
működtető intézményfenntartó társulás feladatainak 
ellátásához 2006. január 1-jei hatállyal további négy fő 
szakdolgozót, az erre a célra létesülő intézményfenntartó 
társulások költség-viselésével foglalkoztasson. 

 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Területi Gondozószolgálat igazgatója 
Határidő:  folyamatos 
 

2.) A Közgyűlés felkéri a polgármestert, illetve az érintett intézmények 
vezetőit, hogy a költségvetés 2005. III. negyedévi korrekciójának 
előkészítése során gondoskodjanak a fenti intézményekben 
foglalkoztatottak létszámának megfelelő módosításáról.  
Utasítja Közgyűlés a Területi Gondozószolgálat igazgatóját a 
határozat végrehajtása érdekében szükséges intézkedés 
megtételére. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
   Területi Gondozószolgálat igazgatója 
Határidő:   2005. november 30.  

 

 50 



14. napirend tárgya:  Javaslat Martin-Kertvárosban, a Templom téren 
történő köztéri korpusz kihelyezésére 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot.  
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) meghozta a  
 

VIII-248/71.579/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Martin-Kertvárosban, a Templom téren történő köztéri korpusz 

kihelyezése 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Martin-
Kertvárosban, a Templom téren történő köztéri korpusz kihelyezésére” című 
előterjesztést megtárgyalta és az alábbi határozatot hozza: 
 
A Közgyűlés egyetért azzal, hogy Martin-Kertvárosban, a Templom téren Győrfi 
Sándor szobrászművész által készített korpusz kerüljön elhelyezésre.  
 
 
Felelős:  Fedor Vilmos alpolgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
  Jézus Szíve Katolikus Plébánia  
Határidő:  2005. november 1.  
   
 
 
15. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc, Park u. 8. sz. alatti földszinti 202 

m2 alapterületű helyiségcsoportnak a Justitia Fuji-
Yama Sportegyesület részére történő bérbeadás 
módosítására 

 
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot.  
 

 
 
A Közgyűlés  39 igen, 0 nem,  
 0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) meghozta a  
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VIII-249/70.701-2/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: Miskolc, Park u. 8. szám alatti 202 m2 alapterületű 

helyiségcsoportnak a Justitia Fuji-Yama Sportegyesület részére 
történő bérbeadás módosítása 

 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta „Javaslat a Miskolc, Park 
u. 8. szám alatti 202 m2 alapterületű helyiségcsoportnak a Justitia Fuji-Yama 
Sportegyesület részére történő bérbeadás módosításara” tárgyú előterjesztést 
és az alábbi határozatot hozza: 
 
 
 A Közgyűlés a III-80/70.701/2005. számú határozatát – melyben a Justitia 

Fuji-Yama Sportegyesülete részére a Miskolc, Park u. 8. szám alatti 
földszinti 202 m2 alapterületű helyiségetcsoportot  biztosította  az alábbiak 
szerint módosítja: 

 
 
A Justitia Fuji-Yama Sportegyesület részére sportcélú tevékenységre a Miskolc, 
Park u. 8. szám alatti földszinti 202 m2 alapterületű helyiségcsoportot határozott 
időre - 5 évre szólóan – 90%-os bérleti díj kedvezménnyel visszamenőleg 2005. 
április 01. napjától 13.467,- Ft/hó+Áfa bérleti díj fizetési, valamint üzemeltetési 
és karbantartási költségek viselésének kötelezettsége mellett – bérbe adja. 
 
 
Felelős :                 Polgármester 
Közreműködik:      MIK Rt. 
Határidő:                azonnal 
 
 
 
16. napirend tárgya:  Önálló képviselői indítvány: Javaslat ipartörténeti 

értékeink megóvására 
 

 
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot.  
 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem,  
 0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 5 fő) meghozta a  
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VIII-250/71.580/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: Ipartörténeti értékeink megóvása 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Ipartörténeti 
értékeink megóvására” című előterjesztést, és az alábbi határozatot hozza: 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése egyetért azzal, hogy az önkormányzat 
indítsa el a szakmai előkészítő munkát a Herman Ottó Múzeum, a Miskolci 
Egyetem, a Bay Zoltán Kutatóközpont és az érintett területek tulajdonosai 
(képviselői), szakmai és civil szervezetek  bevonásával, melynek 
eredményeként ipartörténeti értékeink feltérképezése megtörténik és 
megmentési, hasznosítási lehetőségeire, eszközeire javaslatok készülnek. 
 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik:  Főépítészi Kabinet 
 Építési és Környezetvédelmi Főosztály 
 Kulturális és Vendégforgalmi Osztály  
 Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztálya 
 Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:  2005. december 11.  
 
 
 
17. napirend tárgya:  Önálló képviselői indítvány: Javaslat Anjou 

Tudományos Központ létrehozására Miskolc-
Diósgyőrben 

 
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett.  
Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, figyelemmel 
Üszögh Lajos képviselő úr által ismertetett kiegészítéssel. 
 

 
 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem,  
 0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 5 fő) meghozta a  
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VIII-251/71.581/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Anjou Tudományos Központ létrehozása Miskolc-Diósgyőrben 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Anjou 
Tudományos Központ létrehozására Miskolc-Diósgyőrben” című előterjesztést, 
és az alábbi határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése egyetért azzal, hogy az önkormányzat 
indítsa el az előkészítő munkát a Herman Ottó Múzeum, a Miskolci Egyetem, az 
érintett terület képviselői, valamint a szakmai és civil szervezetek bevonásával 
az Anjou Tudományos Központ létrehozására.  
Készítsenek javaslatot szakmai programjára, szervezeti formá(i)ra, 
finanszírozási megoldásaira. 
 
Felelős:    Polgármester 
Közreműködik:   Kulturális és Vendégforgalmi Osztály  

Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztálya 
    Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
    Ady Endre Kulturális és Szabadidő Központ 
Határidő:    2005. december 11.  

 
 
 
 
1. sürgősségi napirend tárgya:  Pályázat benyújtása a Foglalkoztatás-

politikai és Munkaügyi Minisztérium, a 
Belügyminisztérium, valamint az Ifjúsági, 
Családügyi, Szociális és 
Esélyegyenlőségi Minisztérium 2005-
2006. évi közmunkaprogramjára 

 
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett.  
Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
 

 
 
A Közgyűlés 37 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 5 fő) meghozta a  
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VIII-252/71.631/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: „Pályázat benyújtása a Foglalkoztatáspolitikai és Munkaügyi 

Minisztérium, a  Belügyminisztérium, valamint az Ifjúsági, 
Családügyi, Szociális és Esélyegyenlőségi Minisztérium 2005-
2006. évi közmunkaprogramjára” 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Pályázat benyújtása a 
Foglalkoztatáspolitikai és Munkaügyi Minisztérium, a  Belügyminisztérium, 
valamint az Ifjúsági, Családügyi,  Szociális és Esélyegyenlőségi Minisztérium 
2005-2006. évi közmunkaprogramjára” kapcsolatos sürgősségi indítványt és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
1. A Közgyűlés egyetért azzal, hogy Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzata a Közmunkaprogram 2005-2006. évi megvalósítására 
pályázatot nyújtson be, mely lehetőséget nyújt 250 fő munkanélküli, 6 havi 
foglalkoztatására. 

 
2. A Közgyűlés kötelezettséget vállal arra, hogy a program végrehajtása 

érdekében a 2005. évi tartalékkeretből 1.988.628.- Ft, ill. a 2006. évi 
költségvetésben  35.176.688.-Ft  összegű önrészt biztosít. 

 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
   Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 
Határidő:  azonnal 

 
 
 
2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat Semmelweis Kórház- 

rendelőintézet Egyetemi Oktató Kórház 
pályázata a sürgősségi betegellátó rendszer 
fejlesztése keretében sürgősségi betegellátó 
osztály (SO2) kialakítására érdekében 
pályázat benyújtására 

 
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
 

 
 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) meghozta a  
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VIII-253/71.632/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Pályázat benyújtása a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet 

Egyetemi Oktató Kórház sürgősségi betegellátó rendszer 
fejlesztése keretében sürgősségi betegellátó osztály (SO2) 
kialakítására  

 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Semmelweis 
Kórház- Rendelőintézet Egyetemi Oktató Kórház pályázata  a sürgősségi 
betegellátó rendszer fejlesztése keretében sürgősségi betegellátó osztály (SO2) 
kialakítására érdekében pályázat benyújtására” című  sürgősségi előterjesztést 
és a következő határozatot hozza: 
 
1.) A Közgyűlés egyetért és támogatja a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet 

Egyetemi Oktató Kórház pályázatát, amely sürgősségi betegellátó osztály 
SO2 kialakítására irányul.  

 
A Közgyűlés utasítja a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet Egyetemi 
Oktató Kórház Főigazgatóját, hogy a fenti pályázatot 2005. október 30-ig 
nyújtsa be az Egészségügyi Minisztérium pályázati felhívásában 
meghatározott előírások szerint.  
 
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  2005. október 30. illetve értelem szerint 
Közreműködik: Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi 

Oktató Kórház  Főigazgatója, 
 Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 
Főosztály 

Határidő:  2005. október 30. illetve értelem szerint 
 

 
2.) A Közgyűlés a pályázat eredményessége esetén 2006. évben 30 MFt-tal 

támogatja a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet Egyetemi Oktató 
Kórházban a sürgősségi betegellátó osztály kialakítását, az osztály 
elhelyezéséhez szükséges épületrész felszabadításának költségeit.  

 
Utasítja a Közgyűlés a Polgármestert, hogy a pályázat eredményessége 
esetén gondoskodjon az önkormányzati támogatás fedezetének 2006. évi 
költségvetésben történő biztosításáról.  

 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 

Főosztály  
                         Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 

Semmelweis Kórház Rendelőintézet és Egyetemi 
Oktató Kórház 

Határidő:  folyamatos,  
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6. sürgősségi napirend tárgya:  „A gyermekközpontú Vadaspark 
szolgáltatásainak fejlesztése” tárgyban  
benyújtott pályázat kiegészítésére 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) meghozta a  

 
VIII-254/71.188-2/2005. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: „A gyermekközpontú Vadaspark szolgáltatásainak fejlesztése” 

tárgyban  benyújtott pályázathoz kapcsolódó, VI-
201/71.188/2005.sz.  határozat kiegészítése 

 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése támogatja, hogy az Önkormányzat 

„ A gyermekközpontú Vadaspark szolgáltatásainak fejlesztése” címmel 
pályázatot nyújtson be a Nemzeti Fejlesztési Terv ROP 1.2. Turisztikai 
fogadóképesség javítása c. pályázati kiírásra és egyben felhatalmazza a 
Polgármestert, hogy az ehhez szükséges nyilatkozatokat megtegye.   

 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:   Fejlesztési és Pályázati Csoport,  
                                      Városüzemeltetési és Beruházási Osztály  
     Miskolci Városgazda Kht. 
Határidő:   2005. augusztus 31. 

 
2 Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése kötelezettséget vállal arra, hogy a 

projektet kedvező támogatási döntés esetén megvalósítja   
 

Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:   Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
             Városgazda Kht. 
Határidő:   folyamatos 

 
3. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának a pályázat 

megvalósításához szükséges önrésze rendelkezésre áll, azt az 
Önkormányzat a 2005. évi költségvetésében a „Pályázatok és 
energiaracionalizálási pályázatok önrésze” – elnevezésű költségvetési 
során 80 mFt erejéig biztosítja. 

 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   2005. augusztus 31. 
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4. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert, 
hogy az önerő 60%- ának kiváltására, 48 mFt- ra az Önkormányzat 
pályázatot nyújtson be a Belügyminisztérium EU Önerő Alapjára.  

 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közigazgatási és Jogi Főosztály 
     Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   2005. augusztus 31. 

 
5. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadja a pályázati anyagban 

szereplő tervezett fejlesztés pénzügyi ütemezését, összköltségét, és 
pénzügyi forrásainak összetételét és azok éves ütemezését, az alábbiak 
szerint: 

 

A projekt 
költségei 2005 2006 2007 Összesen 

(Ft) % 

I. Személyi 
jellegű költségek 

     

II. Beszerzések  91.931.982 68.068.018 160.000.000 100,00 

III. 
Adminisztratív 
költségek 

     

IV. Rendkívüli 

tartalék 

     

V. 
Értékcsökkenés 

     

VI. Közvetett 
költségek 

     

Elismerhető 
költségek 
összesen 

 91.931.982 68.068.01
8 

160.000.000 100,00 

Igényelt 
támogatás 

 45.965.991 34.034.00
9 

80.000.000 50,00 

Saját forrás  45.965.991 34.034.00
9 

80.000.000 50,00 

a) Pénzbeli 
sajáterő 

 18.386.396 13.613.604 32.000.000 40,000 

b) Egyéb saját 
forrás 

(BM EU Önerő 
Alap) 

 27.579.595 20.420.405 48.000.000 60,00 
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Források megoszlása Források 
megnevezése 2005 2006 2007 Ft % 

a) pályázó saját 

pénzbeli 

hozzájárulása 

 18.386.396 13.613.604 32.000.000 40,00 

b) partnerek 
pénzbeli 
hozzájárulása 

     

c) pályázó egyéb 

saját forrása      

(BM EU Önerő 

Alap) 

 27.579.595 20.420.405 48.000.000 60,00 

d) partner egyéb 
saját forrás  

     

e) Saját forrás 
összesen 
(a+b+c+d): 

 45.965.991 34.034.009 80.000.000 50,00 

f) igényelt 
támogatás EU 

 34.474.493 25.525.507 60.000.000 75,00 

g) igényelt 
támogatás – 
kormányzati 
finanszírozás 

 11.491.498 8.508.502 20.000.000 25,00 

h) Támogatás 
összesen (f+g): 

 45.965.991 34.034.009 80.000.000 50,00 

i) Források 
összesen (e+h): 

 91.931.982 68.068.018 160.000.000 100,00 

 
 
 

Források megnevezése Főkedvezményezett 

Saját forrás 80.000.000 

Pénzbeli hozzájárulás 32.000.000 

Egyéb forrás (BM EU Önerő Alap) 48.000.000 

Igényelt támogatás 80.000.000 

Összesen 160.000.000 
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Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közigazgatási és Jogi Főosztály 
    Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   azonnal 

 
 
6. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése kötelezettséget vállal arra, hogy 

az EU Önerő Alap által nem finanszírozandó saját forrás 32 mFt mértékű 
részét, a 2005. évi költségvetésében a beruházás befejezéséig 
rendelkezésre bocsátja.  

 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közigazgatási és Jogi Főosztály 
    Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   azonnal 

 
 
 

 
Polgármester: Ezzel a napirendek szavazásának a végére értek. A következő 
Közgyűlés időpontja: 2005. november 17.  
A Közgyűléssel egy időpontban, 9 órai kezdettel közmeghallgatást tartanak, 
majd ezt követően kezdődik a Közgyűlés. 
Decemberben előre láthatóan két közgyűlés lesz: december 8. és december 20. 
körül (a költségvetési törvény elfogadásától függően). 
Az ülést 17:11 -kor berekeszti. 
 
 

 
k.m.f. 

 
 
 

 
        Dr. Mészáros Miklós                                            Káli  Sándor 

 jegyző                                                               polgármester 
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